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NAJ SE MU JEZIK POSUSI IN ROKA OMRTVI
(Mef) Novinarstvu je že doživelo boljše čase. To je 
bilo med drugim takrat, ko smo v Sloveniji izumili 
naziv raziskovalno novinarstvo in ga pripisali 
izbranim, žal redkim novinarskim peresom. To so 
bili časi režima, ki ga nekateri danes opisujejo kot 
nedemokratičnega in morda prav zato je bilo 
takšno novinarstvo še več vredno in še 
pomembnejše.
Pa smo doživeli razcvet demokracije in človek bi 
pričakoval, da bo razcvet doživelo tudi novinarstvo. 
A glej ga vraga, raziskovalno novinarstvo se je 
preselilo v rumeni tisk, informativno politični tisk 
je potrebo po novinarskem razkrivanju zadovoljil s 
komentatorji, vsakdanje novinarstvo pa je postalo 
žrtev tiskovnih konferenc. Oblastniki so se namreč 
dokaj hitro naučili, kako je treba streči novinarjem. 
Namesto da bi ti tekali naokoli in iskali 
informacije jim enostavno skličejo tiskovno 
konferenco in tam vsem naenkrat povedo tisto, kar 
želijo povedati. In novinarji smo ugotovili, da je to 
pravzaprav »komot«, saj v slabi uri dobimo dovolj 
informacij za potešitev časopisnega, radijskega ali 
skvizijskega prostora. /Ui s tem potešimo tudi 

radovednost bralcev,
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gledalcev 
pa je 
vprašanje.

in poslušalcev 
seveda drugo

1C Banka Koper

A to demokraciji in oblasati ni bilo dovolj. Da bi 
preprečila nevarnost uhajanja informacij, ki bi jih 
morda iskali zadnji ostanki radovednih novinarjev 
je sprejela uredbo s katero je določila, da morajo 
upravni organi, med njimi tudi občine, imenovati 
osebo, ki je zadolžena za stike z javnostmi in 
posredovanje informacij novinarjem. V Izoli je to 
Danilo Markočič, ki svoje delo zagotovo dobro 
opravlja, saj novinarji nanj nimajo nobenih 
pomembnejših pripomb. Je komunikativen, zna 
pridobiti in posredovati informacije ali organizirati 
tiste, ki naj informacije posredujejo novinarjem. 
Toda, bistvo problema ostaja očem skrito.
Če novinar želi dobiti informacijo o čemerkoli 
mora najprej poklicati osebo, ki je zadolžena za 
stike z javnostmi. Ta lahko poda odgovor (če ga 
pozna) ali se dogovori o tem, kdo bo posredoval 
informacijo. Zato smo se v teh pogojih vsi skupaj 
navadili dolgočasnega novinarstva in če se kdaj 
zgodi kakšen raziskovalni ali kritični novinarski 
ekskurz je oblast presenečena, jezna in neprijetna. 
Novinarja in njegov medij razglasi za nekorektna 
in že razmišlja o povračilnih udarcih.
Iz dneva v dan bolj se mi zdi, da ta sistem deluje 
kot nekakšna reklamna agencija, ki ves čas govori o 
demokraciji, v resnici pa vse svoje informacije skriva 
in jih daje le tam in tistim, kiji nočejo nič slabega.
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RIBIC ME )E UJEL
Človek mora v življenju hobi imet 
pa čeprav je to, naprimer, rokomet.

Eni hodijo v njivo, drugi rinejo v hribe, 
jaz pa na igrišču pozabim na ribe.

Od mraka do jutra se za sardelami podim 
zato da zvečer na igrišču zaživim 
in piskam prestope, faule, korake, 
ustvarjam poražence ali junake, 

poslušam pripombe, se včasih jezim, 
a plačo obakrat mizemo dobim.

Podobnost je jasna, problem pa je ta, 
da v mrežah obakrat premalo konča.
A kadar ni golov nekdo pač izgubi, 

ko pa ni več sardel so drugačne skrbi.
Morda me niste spoznali po obleki na tej sliki, 

zato vam povem, da sem najboljši ribič med sodniki,

AVTO CENTER Avto Center Jereb. Izola 
www.a-jereb.si

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

URNIK 
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTTs NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

NEKOLIKO DRUGAČE 0 "KVALITETI PRIREDITEV" V IZOLI
Ni moja navada, kot tudi ni moj namen, polemizirati z nekom v 
sredstvih javnega obveščanja, čeprav sem bil s strani urednika 
Mandrača že večkrat izzvan. Tokrat se oglašam in samo to, to je 
demantirati izjavo, ki je sam nisem izrekel, ampak je to očitno, 
osebno mnenje urednika in tako naj tudi ostane.
Neprijetno presenečen sem bil, ko sem v zadnji številki Mandrača 
(31.03.05) prebral obelodanjeno, po uredniku, mojo izjavo, da v Izoli 
nimamo kvalitetnih prireditev, kar je popolna laž, ker se o prireditvah 
in njihovi kvaliteti (razen o njegovem Mediteran festivalu), sploh 
nisva pogovarjala. Res pa je, da sva se pogovarjala o kvaliteti, 
vendar o kvaliteti turistične ponudbe naše občine.
Po tiskovni konferenci o prihajajoči turistični sezoni na Belvederju, 
ki jo je urednik Mandrača zamudil v celoti, sva imela oseben, 
nepovezan razgovor, kot navadna izolska občana o zadnjih dogodkih 
v Izoli na področju turistične ponudbe (gostinski lokali in hoteli ), ki 
dejansko ne presega zahtev lokalnega prebivalstva. Zahtevnejšemu 
gostu, zlasti tujcu pa bi morali ponuditi kaj več kot le lokale, ki jih 
poznamo zadnjih 25 - 30 let ob izolski obalni sprehajalni poti (nov 
je praktično le bar na Manziolijevem trgu). Moje mnenje je, in to 
sem uredniku tega tednika tudi izrazil, da brez hotelov višjega 
nivoja, zahtevnejših gostov v Izolo ne moremo privabiti.
To je tudi vse kar sva se o »KVALITETI« pogovarjala.
Sedaj pa še nekaj besed o prireditvah v Izoli in o njihovi vrednosti, 
za katere menim, da jih je bilo in bodo tudi v prihodnje nekatere 
več in druge manj kvalitetne tako, da bomo poskušali zadovoljili 
različne okuse in zahteve obiskovalcev.
V zadovoljstvo in ponos mi je, kot tudi mojim sodelavcem, ko 
prejemamo čestitke naših občanov in ostalih obiskovalcev, kot se to 
dogaja za:
- Praznik oljk, vina in rib,
- Ribiško vas ob Ribiškem prazniku,
- slikarski ex-tempore,
- kvalitetne gledališke predstave,
- slikarske razstave v naši galeriji Alga in vrhunske razstave v Insuli,
- letošnji koncerti v Manziolijevi palači z gostovanji priznanih tujih skupin,
- zgodil se je tudi sejem starinarjev in starih običajev,

in še bi lahko našteval in govoril o kvaliteti prireditev v Izoli. 
Vendar menim, da kvaliteto le teh lahko sodijo tudi drugi in ne le 
ena oseba. Ta je lahko le vsevedna in to je kot vemo samo »BOG« 
.Direktor CKŠP Izola

Vojko Vojvoda

Kratko pojasnilo:
V Čakulah, smo le zapisali oziroma povzeli izjavo direktorja Centra 
za kulturo, šport in prireditve, ki jo je ta, na posebno vprašanje 
direktorja GIZ-a, g. Lojzeta Pečana, ponovil na omenjenem pogovoru 
po tiskovni konferenci. O prireditvah Centra za kulturo, šport in 
prireditve osebno nisem povedal niti zapisal ničesar.
Nadaljevanje odgovora zato jemljem kot informacijo direktorja o tem, 
kaj vse dela oziroma za kaj je zaslužen Center za kulturo, šport in 
prireditve občine Izola. Oceni, da lahko le bog ocenjuje kvaliteto 
prireditev pa se bom, kot laik, previdno izognil. (Mej)

Sp«fll
haia

Manziolijev trg 1 tel. 6418-844 
URNIK
dopoldan: od 8.30 do 13.ure 
popoldan: od 16.ure do 19.ure 
tudi v soboto 
ob nedeljah zaprto

Pomladanska oblačila 
so že na policah.
Za vse člane družine.
Oblačila za močne in najmočnejše 
extra, extra, extra large
Pa ne le to.
Čaka vas tudi bogat jeans program.

KDO JE INVESTITOR?
Stavba na fotografiji najverjetneje ni črna gradnja, verjetno pa 
je na njej marsikaj črnega, predvsem pa narejenega mimo 
predpisov, vendar sosedje, ki so se prišli pritožiti na račun te 
gradnje nikakor ne morejo priti stvari do dna.
O nenavadni gradnji v ulici Ob vratih so obvestili inšpekcijske 
službe a se menda ni zgodilo nič opaznega, pri koncesionarju 
Stavbeniku servisne storitve pa so jim povedali, da gre za hišo v 
zasebni lasti in da investitorja ne poznajo, tako da so se na

koncu obrnili celo na 
Varuha človekovih pravic, 
saj pravijo, da jim ta 
gradnja bistveno slabša 
pogoje življenja v njeni 
soseščini. Po tem dopisu so 
tudi od koncesionarja dobili 
informacijo, da so se lotili 
iskanja investitorja in da 
bodo zadevo predali 
inšpektorju za gradnje, 
medtem pa jim ostaja še 
upanje, da bo zapis v 
časniku opozoril investitorja 
in izvajalca, da je vsak 
poseg v prostor tudi poseg 
v življenski prostor 
najbližjih sosedov, ki si 
poleg formalne zaščite 
zaslužijo tudi nekaj 
človeškega spoštovanja. 
(Naslov v uredništvu)

POZITIVNA SIMBOLIKA SLOVENSTVA-316 - tič (uffa...)
Kaj čem, kar trije so »slučajno« reagirali na moje MNENJE o 
»spontanem« predlogu gospodične Sandre Letice o Pozitivnih 
simbolih Slovenstva. Zato moram vsaj kaj reči in sam za sebe 
zaključiti s pisanjem o tem, ker se iz odgovorov vidi, da so cilji 
piscev mnogo širši.
O spontanosti, slučajnosti in želji prikaza, da je njihovo mnenje 
splošno, govori dejstvo (ni kritika!), da sta gospoda Bojan Zadel 
predsednik SDS v Izoli, Ivan Bizjak član predsedstva SDS in njihov 
priznani aktivist in predsednik neodvisne in nevtralne organizacije 
Seniorjev (opravičujem se, če naziv ni pravilen), gospodična Sandra 
Letica (bivša kandidatkinja SDS za državni zbor) predsednica 
krščansko socialnega foruma SDS.
Njihovi in moji (ali res samo moji? Na srečo nas je zelo veliko) 
pogledi na tematiko oziroma na zgodovino so zelo različni in TO 
sem napisal v Mandraču. Še vedno mislim natanko enako. Če ste 
nekateri obremenjeni z zgodovinskimi travmami in vas daje 
preganjavica pred rdečo barvo (tako kot npr. McCarty-ja v ZDA v 
petdesetih letih) ter vsem kar je in še simbolično predstavlja v svetu 
za zatirane in izkoriščane, je to vaš problem. Razrešite si ga sami, če 
tako želite.
Ne morem si pa dovoliti, da ne bi reagiral in se postavil vedno 
na stran tistih, ki so po ceni lastnega življenja za Slovenijo in 
pravičnejšo družbo, tudi z napakami in zmotami, spreminjali in 
spremenili svet v takega v katerem končno živimo na svojem, ( 
relativno) svobodno in enakopravno v družbi z ostalimi
evropskimi in svetovnimi narodi (tudi v Sloveniji namreč niso 
samo Slovenci) in državami.
Kljub vsemu bom vedno sodeloval pri pozitivnih projektih za vse, ki 
jih kjerkoli predstavljamo. Vsekakor pa se je v demokraciji treba 
pogovarjati o tem kaj je pozitivno, prav, skupni interes in kdo dela 
delitev, »vaših« in »naših« koreninah (že slišano),....
Lep pozdrav vsem

Lucio Gobbo

Ps: Bojan, hvala za poduk in prosvetlitev, sedaj mi je šele jasno 
»kako stvari v svetu stojijo«, saj sem dosedaj taval v temi neznanja 
in zablod.Eh,da ni tebe...
Ivan Bizjak, ko se boš sprehajal po Izoli in srečal kakšnega še 
živečih naših borcev proti okupaciji in nacifašizmu v drugi svetovni 
vojni, ga poglej v oči in ponovi, kar si zapisal - da sta se »kljukasti 
križ in rdeča zvezda bratila in bila zaveznika«........
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20 seja občinskega sveta

VLADA PRIHAJA NA POGOVORE TUDI V IZOLO
Na včerajšnjem rednem mesečnem usklajevalnem sestanku sta županji in župan 
morali opraviti veliko dela, povrhu vsega pa naslednji teden prihaja na obalo 
tudi ekipa vlade RS in treba bo zastaviti celo vrsto vprašanj in iskati veliko 
odgovorov.
Najprej so se seveda lotili najtršega oreha, to je gradnje skupne čistilne naprave, 
ki je ena največjih investicij v slovenski Istri v zadnjih nekaj desetletjih. Župani 
so sporočili javnosti, da priprave na gradnjo skupnih čistilnih naprav potekajo po 
predvidenem časovnem načrtu a so hkrati sklenili, da bodo ministrstvo za okolje 
opozorili, naj sprejme poseben sklep, s katerim bo mogoče letošnjo takso za 
obremenjevanje voda prenesti v naslednje leto. Razpis za izvajalca teh obsežnih 
del bodo objavili do konca junija v slovenskem Uradnem listu in mednarodnih 
uradnih objavah. Izvajalca in projektanta del pa bi lahko izbrali oktobra. Dela 
naj bi se začela v začetku teta 2006.
ČIGAVA SKRB |E RIBIŠTVO?
Slovensko morsko ribištvo je v izredno težkem položaju in ker si Slovenija ni 
zagotovila prehodnega obdobja in ni uveljavila nobenih posebnih okoliščin za to 
krhko in občutljivo gospodarsko panogo je odprtih vprašanj kolikor si jih 
zaželimo. Med drugim ostaja nepojasnjeno vprašanje, kdo bo poskrbel za 
infrastrukturo in zbirno mesto za prodajo rib. Župani so menili, da mora na to 
misliti vlada ob pripravi rebalansa proračuna. Prav tako bi morala država 
financirati delovanje ribiške pisarne, ki je v vsestransko pomoč ribičem. Zdaj 
namreč pisarno plačujejo tri obalne občine, ki pa formalno niso pristojne za to 
področje. Ribiči so župane in slovensko vlado prosili za vrsto posegov in 
pomoči. Prepričani so, da bi jim morala pri teh zahtevah pomagati slovenska 
vlada, ne le ministrstvo za kmetijstvo. Sestaviti bi morali delovno skupino za 
pripravo strateških dokumentov za morsko ribištvo in marikulturo. Ribiči bi radi 
dobili tri mesta za iztovor rib in tri mesta prve prodaje rib, od tega eno ribjo 
borzo in dve ribji tržnici v Izoli in Piranu. To pa ni vse. Poleg subvencioniranja 
goriva se seveda zavzemajo, da bi po zgledu Italije v vseh občinah dosegli 
oprostitev plačila privezov za ladje poklicnih ribičev.
UNIVERZITETNI INKUBATOR V IZOLI
Tri občine so podprle ustanovitev Univerzitetnega inkubatorja Primorske, d. o. 
o., z začasnim sedežem v starem mestnem jedru Izole. Tri občine bodo 
sodelovale tudi s simboličnim ustanoviteljskim deležem, ki znaša 300.000 
tolarjev za vsako občino. Ob tem so se tri občine sklenile prijaviti na evropski
razpis Regije znanja 2, ki ga je objavila evropska komisija. Za krepitev
evropske raziskovalne dejavnosti bo predvidenih nekaj manj kot devet milijonov 
evrov. Tri obalne občine bi rade uspele vsaj z enim projektom (vrednim en 
milijon evrov). Tudi zato, ker bodo stoodstotno financirani s strani EU.
BO KRATKO POTEGNILO DRUŠTVO DANTE ALIGHIERI?
Tej informaciji lahko dodamo še vest, da je društvo Dante Alighieri, ki deluje v 
sklopu Samoupravne interesne skupnosti italijanske narodnosti v Izoli že dobilo 
poziv, naj se izseli iz prostorov, ki jih ima zdaj v uporabi (nasproti
Besenghijeve palače oz. Sončne dvorane) vendar v društvu nasprotujejo
predlagani selitvi v Manziolijevo palačo. -V vodstvu društva pravijo, da je selitev 
v Manziolijevo palačo zanje nesprejemljiva, saj to dejansko pomeni konec 
njihovega delovanja. Društvo narodnosti pač ni kakršnokoli društvo ampak je 
tudi kraj srečevanja in mesto, kjer se pripadniki narodnosti in društva počutijo 
doma, v sicer lepo urejeni palači pa bi le gostovali, tako kot če bi jih preselili 
v Kulturni dom. O zapletu se bodo pogovarjali na petkovem rednem občnem 
zboru in takrat se bodo odločali o tem ali bodo zapustili sedanje prostore ali 
bodo vztrajali na tem, da še naprej delujejo na svojem sedanjem sedežu.

KAJ BO S PARCELAMI?
Tik pred zaključkom redakcije smo izvedeli, da je podjetje Galeb gradbeništvo v 
sodnem postopku doseglo vpis prepovedi odtujitve in obremenitve približno 
polovice parcel v izolski obrtni coni (vse tiste za katere je občinski svet 
izglasoval prodajo) na preostali polovici zemljišč pa so dobili zavrnjen vpis a so 
se pritožili na višje sodišče.

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA
URAD ZA OKOLJE, PROSTOR, GOSPODARSTVO IN NEPREMIČNINE

Na podlagi 28. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 110/02, 
8/03-popr. in 58/03-ZZK-l) Občina Izola, Urad za okolje, prostor, gospodarstvo 
in nepremičnine, sklicuje

2. PROSTORSKO KONFERENCO 
za lokacijski načrt za območje Belvedere v Izoli

ki bo v petek, 15. aprila 2005, z začetkom ob 10.00 uri, 
v Sejni sobi Občinskega sveta, Kristanov trg 1, Izola.

Na prostorski konferenci bo predstavljen predlog lokacijskega načrta za 
območje Belvedere v Izoli pred javno razgrnitvijo.
Na prostorsko konferenco so vabljeni zlasti zastopniki nosilcev urejanja 
prostora, lokalne skupnosti, gospodarstva, interesnih združenj ter organizirane 
javnosti.
Udeleženci prostorske konference, ki predložijo dokazila, da zastopajo organ, 
organizacijo, društvo ali drugo zgoraj navedeno pravno osebo, lahko na 
konferenci podajo svoja priporočila in usmeritve v pisni obliki ali ustno na 
zapisnik.
Na spletni strani občine Izola: http://www.izola.si/ v rubriki Sporočila za 
javnost je na vpogled povzetek za javnost s prikazom območja obravnave.

Predstojnik uradaJanez NUČIČ, univ.dipl.inž.grad.
Številka: 350-05-21/2004 
Datum: 4.4.2005

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA
UFFICIO PER L'AMBIENTE, IL TERRITORIO, L'ECONOMIAE GLIIMMOBILI

In virtu’ delPart. 28 della Legge sulfassetto del territorio (Gazz. Uff. RS nn. 
110/02, 8/03-rettifica, e 58/03), 1’Ufficio per 1'ambiente, il territorio, 1'economia 
e gli immobili del Comune di Isola convoca la

2a CONFERENZAISTRUTTORIA 
per il piano d’ubicazione riferito alFarea di Belvedere a Isola

che avra’ luogo il 15 aprile 2005 con inizio alle ore 10.00 
presso la Sala del Consiglio, p.zza Kristan n. 1, Isola.

Alla conferenza istruttoria šara’ presentata, prima delPesposizione al pubblico, 
la proposta del piano d’ubicazione per 1’area di Belvedere a Isola.
LTnvito e’ indirizzato in particolare ai rappresentanti: dei soggetti preposti 
alfassetto del territorio, delPente locale, del settore economico, delle fonne 
associative dMnteresse e del pubblico organizzato.
I partecipanti alla conferenza istruttoria, che avranno esibito la delega di 
rappresentanza di un organo, un’organizzazione, un’associazione od una delle 
sopraccitate persone giuridiche, in seno alla conferenza potranno esporre, per 
iseritto oppure a voce su verbale, le proprie raccomandazioni e direttive.
II riassunto per il pubblico con la rappresentazione delParea interessata dal 
piano e’ in visone sul sito ufficiale del Comune di Isola: http://www.izola.si/.

Dirigente d’ufficioJanez NUČIČ, ing. edil.
Prot. N.: 350-05-21/2004 
Data: 04.04.2005

h
v ■ ršifra

Izola ■ Kristanov trg 2, tel. 05/ 640 11 10, fax: 05/ 640 11 11
BREZPLAČNA 
TELEFONSKA 

ŠTEVILKA 080 18 33 
immobili

OBALA V MALEM

nepremičnine
www.sifra-nepremiciiine-sp.si
NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL
IMAMO LICENCO MOPE IN 15 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI

S.p. Ivan Konstantinovič univ.dipl.ekon.

3



(D.M.) Urejanje prostora je vedno aktualna tema, saj gre za naš 
življenski prostor in zato do tega nismo ravnodušni. Se več. 
Včasih prihaja prav na tem področju do pomembnih konfliktov 
in občina Izola zagotovo ni izjema. Konec koncev smo v zvezi z 
urejanjem prostora (ZN svetilnik) imeli celo doslej edini občinski 
referendum na katerem so občani odločno zavrnili predlagane 
posege načrtovalcev.
Lani in letos pa smo Izolani doživeli nov val predlogov urejanja 
našega prostora in tudi tokrat ne gre brez zapletov, saj občani z 
vedno več odgovornosti želijo sodelovati pri urejanju našega okolja. 
Nič čudnega torej, da smo dobili tudi prvo Civilno iniciativo - 
Gibanje za Izolo, na občinski ravni pa komisijo za trajnostni 
razvoj, vse pogosteje pa imamo na ustih tudi besedo Agenda 21, 
čeprav malokdo ve, kaj zares pomeni. Vse zgoraj povedano kar kliče 
po pogovoru s podžupanom Igorjem Franco, ki se mu ravnokar 
izteka 100 dni poklicnega podžupanstva, čeprav sam pravi, da šteje 
svoj mandat šele od marca, ko je dokončno dobil ustrezna 
pooblastila. Kakorkoli že, vprašanj o urejanju prostora ne zmanjka.

Glede na to, da ste 
predsednik odbora za okolje in 
prostor in vodite tudi komisijo 
za trajnostni razvoj (kako se 
zares imenuje?) in hkrati vse 
pogosteje zamenjuješ županjo 
na tiskovnih konferencah 
oziroma na pogovorih in javnih 
obravnavah bi lahko rekli, da 
ste pravzaprav najodgovornejši 
občinski funkcionar za 
vprašanja v zvezi z urejanjem 
prostora. Je res tako?
- Če odgovorim zelo natančno 

sem kot profesionalni podžupan od 11. marca 2005 pooblaščen s 
strani županje za: koordinacijo aktivnosti občinskih organov 
(občinskega sveta, odbora za okolje in prostor, skupine za trajnostni 
razvoj in drugih) z dejavnostjo Urada za okolje in prostor, 
gospodarstvo in nepremičnine ter investicijske službe v Sekretariatu 
za finance, računovodstvo in splošne zadeve na področju priprave 
strategije prostorskega razvoja in prostorskega reda Občine Izola, 
priprave izvedbenih prostorskih aktov, zastopanje interesov Občine 
Izola v delovnih telesih za pripravo regijskih projektov na področju 
urejanja prostora (ČAMP, Obalni program varstva okolja, izgradnja 
sistema čiščenja odpadnih voda, regijski projekt ravnanja z 
odpadki-GOJUP....) in vodenje projekta in usmerjevalnega odbora za 
uveljavljanje načel Lokalne agende 21 (sodelovanje na zborih občanov, 
sodelovanje z interesnimi skupinami...)

PRIPOMB LJUDI NE MOREMO KAR PRESLIŠATI
- Zadnje čase je bila že nekajkrat omenjena in napisana trditev, da 
v občini Izola ni več moč graditi ničesar in da je razvoj s tem 
ustavljen, ker je vedno nekdo proti projektom in vizijam 
načrtovalcev. Ali tudi vi delite ta občutek in če ga, zakaj mislite, da 
se to dogaja?
- Jaz nimam občutka, da se nič ne gradi in gradbinci še nekaj časa 
ne bodo brez dela v Izoli. Je pa res, da se je občutljivost ljudi do 
posegov v prostor v zadnjih letih zelo povečala posledično je 
potrebno pri urejanju prostora dosti več komunikacije z občankami in 
občani in posodobiti odnose z javnostmi ne pa se držat strogih 
formalizmov. Zaradi teh vzrokov je tudi občinski svet na mojo 
pobudo sprejel spremembe poslovnika v določbah katere urejajo to 
področje, da bi se informiranost ljudi povečala. Trditev, da je vedno 
nekdo proti projektom je točna in bi bilo iluzorno pričakovati pri 
tako kompleksni in interdisciplinarni dejavnosti kot je urejanje 
prostora soglasje vseh ljudi. Pri dajanju ocen je potrebno biti tudi 
previden, ker je včasih v medijih ustvarjen občutek kot, da so vsi 
proti neki rešitvi, ker so zagovorniki neke rešitve medijsko zelo 
agresivni ostali občani pa pasivni zato je bolj pomembno, da se 
ljudi posluša in analizira njihove pripombe ter nato korektno odloči 
ali je projekt primeren za sprejem ali ga je potrebno dopolniti in 
popraviti ali pa zavreči, ker ni primeren za večino naših občanov.

Treba tudi jasno poudariti, da večina sprejemanj oz. sprememb 
prostorskih aktov ni zaradi želje ali volje občine ampak na pobudo 
investitorjev (podjetij ali posameznikov), občina pa mora postopke 
voditi in aktivno sodelovati..Sprejem ali zavrnitev posamičnega 
prostorskega akta se ne sme jemati kot zmaga ali poraz neke 
skupine, ampak je potrebno najti konsenz med različnimi interesi in 
potrebami investitorjev, občani, posameznimi interesnimi skupinami 
itd. Moje stališče je, da je za vsak konflikt tudi nek vzrok, zato je 
potrebno potrpežljivo ugotovit in poskušat razumet kakšen je vzrok 
ter najti pravo rešitev, ker če se na agresivnost odzovemo agresivno 
je kratka pot od verbalnega konflikta do fizičnega konflikta in posledično 
še kaj hujšega to pa niso rešitve za civilno družbo katere del smo.
- Veliko večino občanov zanima vse kar se dogaja s prostorom in 
če o postopkih niso obveščeni potem največkrat pride do 
nerazumevanja in nasprotovanj, zato bo gotovo koristno izvedeti, kaj 
se trenutno dogaja z nekaterimi aktualnimi projekti, ki so v 
postopkih priprav, obravnav ali celo sprejemanja:
- To se dogaja upravičeno ali ne, tudi zaradi dogotrajnih postopkov 
pri sprejemanju prostorskih aktov. Saj od pričetka sprejem Programa 
za sprejem prostorskega akta do odločitve preteče tudi do 5let in 
ljudje upravičeno tudi pozabijo, kaj je bilo sprejeto pred nekaj leti v 
programu priprave.Dostikrat je pa tudi dejstvo, da se v takih dolgih 
časovnih ciklih spremenijo želje, potreba ali pa stališča ljudi. Če se 
vrnem na konkretno problematiko:
Trasa hitre ceste Koper - Izola
Pri trasi hitre ceste Koper-Izola so se pričeli postopki risanja 
projektov in natančne umestitve trase. Ker smo bili z investitorjem 
dogovorjeni, da bomo sodelovali pri natančni umestitvi ceste v 
prostor ter zaradi novih spoznanj pri izdelavi strokovnih podlag za 
lokacijski načrt "Podaljšanje južne ceste" in priključek na hitro cesto 
in tudi na pripombe Civilne iniciative za izboljšanje izbrane trase in 
priključka v mesto, bomo v teh dneh naročili idejno zasnovo za 
premik in spremembo priključka v Izolo ter izboljšave na trasi od 
tunela do priključka za Izolo v okviru sprejetega državnega 
lokacijskega načrta. V pogajanjih bomo zahtevali, da se interesi 
občine in oškodovanih občanov upoštevajo v čim večji meri. Smo pa 
tudi protestirali, ker je investitor pričel označevanje trase brez, da bi 
obvestil lastnike zemljišč in objektov, kar pa je po zakonu dolžan, če 
posega na tujo lastnino. Občina je pa tudi samoiniciativno pričela 
razgovore z občani katerim je predvidena rušitev stanovanjskih 
objektov, da bi se poiskala čim ugodnejša rešitev za njih ter pozvala 
investitorja, da prične razgovore z bodočimi oškodovanci. Ob tej 
temi bi pa še posebej opozoril, da bo prišlo v letih 2006-07 še do 
velikih problemov v prometu med Koprom in Izolo, ker v času 
izgradnje tunela Koper-Izola bo 
hkrati potekala tudi izgradnja 
tlačnega voda za čistilno 
napravo Izola - Koper ob 
sedanji magistralni cesti. Zato 
bo potrebno veliko usklajevanja 
med občinama in izvajalci 
glede urejanja gradbišč in 
usklajevanj glede zapor pro
meta in veliko potrpežljivosti 
in strpnosti s strani voznikov.



100 dni poklicnega podžupana

DO ARCOLINE. SVETILNIKA IN IZOLSKEGA OTOKA
Lokacijski načrt Šared
Pri LN Šared trenutno proučujemo pripombe po sklopih s 
pripravljalcem in iščemo optimalne rešitve. Pri tem lokacijskem 
načrtu, se je potrebno zavedati, da obsega zelo veliko območje ki je 
zelo kompleksno za urejanje. Potrebno bo natančnejša umestitev 
komunalne infrastrukture (cest, kanalizacije...), da bodo občani 
natančno seznanjeni koliko zemljišča bodo morali odstopiti 
oz.dovoliti služnost na svojih zemljiščih, da ne pridemo do situacije 
kot jo imamo na Maliji, kjer traja že nekaj let dogovarjanje med 
občino in posamezniki zato izgradnjo komunalne infrastrukture ni 
možno dokončati. Potrebna je tudi parcelacija in lokacija stavb, ter 
določitev maksimalnih kot slemen, da bodo sosednje seznanjeni kaj 
jih čaka, da bi se zmanjšali razlogi za nejevoljo in kreganje med 
sosedi zaradi onemogočanja pogledov na morje katere imajo sedaj. 
Hkrati z LN bo potrebno izdelati tudi Program komunalnega 
opremljanja, da bodo sedanji in bodoči prebivalci vedeli koliko jih 
bo stal komunalni prispevek in kjer bo tudi določena faznost 
izgradnje. Ocenjujem, da bo gradivo pripravljeno za jesen tako, da bi 
pripravili še eno razgrnitev na Šaredu v jeseni, če ne bo nekih 
bistvenih pripomb naj bi občinski svet sprejel dokument LN do 
konec leta.
ZN Marina (Argolina)

Pri ZN Marina trenutno se 
nič ne dogaja. Moje 
osebno mnenje je, da bilo 
najbolj smiselno izvajanje 
tega zazidalnega načrta 
zamrzniti do sprejema 
Prostorske strategije in 
prostorskega reda Občine 
Izola, kjer se bomo na 
podlagi raznih študij in 
analiz odločili o namenski 
rabi za to območje.

Ureditveni načrt Simonov zaliv
Pri LIN Simonov zaliv smo predlagali, da se območje Pod 
Belvederjem (območje E) izloči iz obravnave zaradi velikega 
nasprotovanja v javnosti. Ocenjujem da bo do konca aprila bila 
pripravljena stališča do pripomb s katerimi bo seznanjena tudi 
javnost in posamezni podajalci pripomb. Odločitev kaj se bo 
dogajalo v območju Pod Belvederjem se bo sprejelo v skladu s 
strokovnimi podlagami v Prostorski strategiji in prostorskem redu 
Občine Izola predvidoma v letu 2007. Javnost pa bo sproti bila 
seznanjena in tudi bo sodelovala v postopkih, ko se bo odločalo za 
kako dejavnost nameniti ta prostor.
Golf igrišče na Baredih
Glede konkretnega projekta se trenutno ne dogaja nič na občini. Se 
pa v okviru projekta ČAMP (kratica v ang. kar pomeni v 
slovenščini Upravljanje prostora obalnega območja ki zajema 8 južno 
primorskih občin) izdelujejo strokovne podlage za Regijsko 
prostorsko zasnovo tega območja, kar bo podlaga za Prostorske 
strategije v posameznih občinah. V okviru projekta se preverja več 
možnih lokacij za golf igrišča na območji osmih občin. Potrebno bo 
počakati, da se te študije končajo iz katerih bodo razvidne možne 
lokacije za golf igrišča, nato bodo rezultati predstavljeni tudi 
javnosti, da poda svoje mnenje pred sprejemom. Kaj več o projektu 
ČAMP bom predstavil v kratkem.
PUP Stadion
PUP Stadion je na moj predlog umaknjen iz letošnjega programa 
dela občinskega sveta in menim isto kot pri ZN Marina, da je 
potrebno celotno vzhodno območje Izole pred določitvijo za katere 
namene naj bi se določila uporaba, da počakamo na izdelavo in 
sprejem Urbanistično zasnove mesta in Prostorsko strategijo občine
Urejanje svetilnika
Pred pričetkom izdelave LN za Svetilnik se bo na predlog županje 
naredilo več idejnih zasnov za to območje katere bodo predstavljene 
javnosti. Tisto rešitev ki bo v javnosti dobila največ podpore oz. 
kombinacija večih rešitev bo to podlaga za sprejem LN.

BO IZOLA SPET POSTALA OTOK?
- Vse pogosteje je slišati informacije, da bo Izola dobila prvi 
slovenski morski otok. Je s tem v zvezi že kaj oprijemljivega?
- Trenutno teče postopek za pripravo Programa priprave za LN 
Viližan ki naj bi zajemal območje otoka. Do nastanka prvega 
slovenskega morskega otoka pa je še zapletena pot in je preuranjeno 
govoriti kot, da že stoji. Najprej bo potrebno počakati, da se opravijo 
potrebne študije in pridobijo soglasja, ker so posegi v morju zelo 
občutljivi, ko bo vse to pozitivno pa bo odvisno tudi od dogovora z 
investitorjem hitre ceste Koper - Izola, da bo viške mateijala iz 
bodočega tunela odlagal na to lokacijo v morju.
Moja tiha želja in pa tudi že kar nekaj Izolanov mi je dalo pobudo 
naj na občini razmislimo, da bi Izolo spet naredili otok kot je bila 
nekoč, kar bi nam kot mestu povečalo atraktivnost in turistično 
zanimivost. Je zanimiva ideja bomo videli kaj se bo zgodilo.
- Trenutno največji gradbišči v Izoli sta gradnja povezovalne ceste 
s Tovarniško ulico in gradnja stanovanjskega megabloka ob 
Prešernovi ulici, ki naj bi menda dobil še zrcalno, enako veliko 
stavbo na tem istem območju. Morda par besed o obeh projektih?
- Povezovalna cesta iz Cankarjeve ulice na Tovarniško se gradi, da bi 
se razrešil problem prometa v tem delu mesta na kar že dolgo časa 
opozarjajo tam živeči občani in za izboljšanje dostave s tovornjaki v 
Delamaris. Glede estetike objekta v območju med Prešernovo ulico in 
ulico Oktobrske rev. imam tudi jaz svoje mnenje na žalost občina ni 
imela vpliva na arhiktekturo objekta, ker zasnova objekta je bila 
izbrana z natečajno rešitvijo in sprejeta konec osemdesetih z ZN 
Prešemova-ul.l.Maja. Po starem ZN je bila res predvidena zrcalna 
stavba sedaj nastajajoči, ampak se je s sprejemom sprememb tega 
ZN spremenila dejstva tako, da v tem območju ostanejo individualne 
hiše ob Leninovi ulici (tri hiše in možnost še ene novogradnje) in 
ostane tudi individualna hiša v ul.Oktobrske rev. . Zaradi teh dejstev 
je predvideno v vmesnem območju sprejem novega LN in v katerem 
bo predvidoma dosti manjši in nižji stanovanjski objekt. Novi LN pa 
bo pred sprejemom tudi izčrpno predstavljen javnosti.

REŠITEV ZA OPOZORILNE TABLE
- Med urejanje prostora sodi tudi postavitev opozorilnih tabel na 
katere imajo Izolani res veliko pripomb, slišati pa je tudi, da se 
zavzemate za njihovo odstranitev. Je to res?
- To naj služi tudi kot odgovor bralcu iz prejšnje številke Mandrača, 
ki je spraševal kdaj se bo odstranilo stebre opozorilnih tabel. 
Naročeno je, da se do konca meseca Aprila odstrani pet stebrov v 
centru mesta (banka, Lipa, Sončno nabrežje), ki najbolj motijo, eni 
po estetski plati , drugi pa nerodno izbrane lokacije postavitve kar 
moti hojo pešcev in vožnjo z vozički po pločniku. Odstranjene stebre 
se bo preselilo na primernejše mesta (vhod v mesto, ind. in obrtna 
cona...), za staro mestno jedro se pa bo poiskalo primernejše stebre 
in nemoteče lokacije, da bodo usmerjevalne table res služile svojemu 
namenu.
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Šolarski štrajk v Kortah

STARŠI ZAHTEVAJO UREJENO ŠOLO IN OKOLICO
Starši nekaterih učencev podružnične šole iz Kort so pred dnevi 
povzdignili glas zaradi vse slabših pogojev v katerih deluje 
njihova šola. Predvsem jih moti neurejenost same stavbe in 
okolice, saj pravijo, da ob takšnem vzdrževanju in ob 
vsesplošnem pomanjkanju vlaganj v njihovo šolo ta vidno 
propada. Za dosego svojih ciljev so imenovali tudi posebno 
skupino predstavnikov staršev kortežanskih šolarjev.

Začelo se je na roditeljskem sestanku staršev otrok, ki obiskujejo 
tretji razred osnovne šole Vojke Šmuc v podružnični šoli Korte. Na 
omenjenem sestanku, ki je bil 10. marca, so starši sprožili 
problematiko materialnega delovanja podružnične šole, kasneje pa 
so jih podprli tudi starši otrok, ki obiskujejo druge razrede in tako so 
skupaj pripravili seznam zahtev s katerimi bodo naslednji teden 
seznanili vodstvo šole, krajevno skupnost in občino Izola.
Štiriindvajset staršev vseh štirih razredov zahteva, da se takoj 
začne z urejanjem okolice šole in ob tem uredi dostop do šole ter 
primerne parkirne prostore. Hkrati zahtevajo ureditev avtobusnih 
postajališč v Kortah in Šaredu, saj se precej otrok vozi v šolo z 
avtobusom, zahtevajo pa tudi ograditev šolskega igrišča in 
upravljalca zanj. Končno pa so zapisali še zahtevo po ureditvi 
šolskih garderob in večnamenskega prostora ter knjižnice.
Naštete zahteve so, podkrepljene s podpisi staršev, poslali na 
omenjene naslove in zraven zapisali, da za dogovarjanje z 
odgovornimi v imenu vseh staršev pooblaščajo tričlansko
predstavniško skupino v kateri so: Marija Barač, Janez Jug in 
Viviana Petretič. Naslednji teden se bodo tako sestali s predstavniki 
šole, krajevne skupnosti in občine Izola ter skušali najti rešitve, da 
ne bi po nepotrebnem prihajalo do zastojev pri šolskem pouku v 
Kortah.
Ravnateljica osnovne šole Vojke Šmuc, Lenčka Prelovšek, je 
povedala, da je seznanjena z zahtevami staršev kortežanskih otrok, 
saj so jih obravnavali tudi na svetu staršev, vendar v celoti ne deli 
njihovih občutkov glede urejenosti kortežanske šole. Pravi, da je 
šola lepo vključena v okolje, je dobro vzdrževana, saj imajo tudi 
dobrega hišnika, marsikaj pa so v teh zadnjih letih tudi že uredili, 
med drugim kuhinjo in sanitarije Tudi garderoba in večnamenski 
prostor sta v programu za letošnje leto in za ograditev igrišča 
pripravljajo vso potrebno dokumentacijo. Seveda pa se bo rade volje 
udeležila sestanka s predstavniki staršev, saj bodo morda izvedeli še 
za kakšne druge težave kortežanskih šolarjev in njihovih staršev, 
predvsem pa povedali, da vsega ni mogoče narediti naenkrat in 
takoj ampak da je za vsako investicijo pač potreben določen čas in

Medicinske pripomočke 
izdajamo tudi na recept
(naročilnico za medicinsko tehnične pripomočke): 

plenice za inkontinenco,
pripomočki za sladkorne bolnike, izdelki za stomo, 

obvezilni material (gaze, povoji, komprese), 
opornice, prsne proteze, lasulje, bergle, 

sedeži za kopalno kad, nastavki za toaletno školjko, 
kanile, kompresijske nogavice.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64

Ob koncu lanskega šolskega leta so v Kortah še odmevali usklajeni 
glasovi učencev podružnične šole.

PODRT ODER OVIL KOŠTANCO V TEMO
V četrtek zvečer, na predvečer prvega aprila, se je v predelu 
Kort, imenovanem Koštanca, ob bivši galerijski zgradbi, kjer 
trenutno gradijo nova občinska neprofitna stanovanja, porušil 
gradbeni oder. S sabo je potegnil tudi visoko električno 
napeljavo, kar je pretrgalo dotok električne energije za celotno 
ulico. Vsega naj bi bil, po besedah lastnika tovornjaka, ki je 
prišel na pomoč, kriv »veter«.

Po nekaj minutah prisotnosti na prizorišču dogajanja je postalo 
očitno, da pa vsega vendarle ni bil kriv veter. Investitor v obnovo 
velike zgradbe je Občina Izola, kot rečeno pa bodo v stavbi uredili 
neprofitna občinska stanovanja. Za izvajalca del je občina izbrala 
Geoit d.o.o. Po besedah nekaterih stanovalcev naj bi prišlo do 
napake pri sestavljanju konstrukcije. Levi del zidarskega odra ni bil 
privezan, kar je ob močnem vetru povzročilo, da sc je oder podrl 
dve minuti zatem, ko sta nevarno področje prečila nič hudega sluteča 
prebivalca iste ulice.
Stanovalci so bili seveda dobro prestrašeni, saj so se še isto 
popoldne tam sprehajali z otroci, vendar se ni nikomur niti sanjalo, 
da je oder slabo pritrjen. Kakorkoli že, na tem mestu bi se bilo 
dobro vprašati kaj počne električna napeljava v višini drevesnih 
krošenj, ko so na isti ulici cesto prekopavali že za kanalizacijo in 
vodovod.
Stanovalci omenjenega dela Kort so čakali na elektriko pozno v noč, 
saj so se električni kabli zapletli v železno konstrukcijo zidarskega 
odra. (K.P. - obala.net)

SPREMENJEN URNIK MUZEJA PARENZANA
Obveščamo, da je urnik muzeja Parenzane v Izoli na ulici Alme 
vivode 3 spremenjen, saj bo odslej muzej odprt:
od ponedeljka do petka: od 9.00 do 12.00 
ob sobotah in nedeljah: od 11.00 do 15.00
Tudi muzej Ladijskega modelarstva je ponovno odprl svoja vrata 
pod muzejem Parenzane. Ogled je možen: 
vsak dan od 9.00 do 12.00, ob ponedeljkih pa je ZAPRTO 
Obveščamo tudi, da bo turistični vlakec po Izoli spet začel voziti 
od maja meseca naprej, v kolikor pa bo lepo in toplo vreme, pa 
lahko še prej. O tem Vas bomo pravočasno obvestili. (TIC Izola)
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Droga Kolinska^
v v

DELNIČARJI SO SPREJELI ZDRUŽITEV DRUŽB
Na včerajšnjih skupščiniah Droge in Kolinske so delničarji obeh 
družb sprejeli vse sklepe, ki sta jih predlagali upravi in nadzorna 
sveta obeh družb, s čimer so potrdili pravilnost in upravičenost 
dosedanjih združitvenih prizadevanj vodstev Droge in Kolinske. 
Za združitev obeh družb ni več ovir. Do konca aprila 
predvidoma sledita imenovanje nove uprave in registracija 
družbe, do julija pa tudi kotacija delnic združene družbe Droge 
Kolinske na Ljubljanski borzi.
Skupščini delničarjev Droge in Kolinske sta dali soglasje k spojitvi 
Droge s Kolinsko v novo družbo Droga Kolinska in potrdili 
združitvene dokumente. Skupščini delničarjev sta tudi potrdili in 
imenovali za dobo štirih let člane prvegr. nadzornega sveta Droge 
Kolinske: Milana Čadeža, Igorja Bavčarja, Gorazda Čuka in 
Miroslava Golubiča. Skupščini sta se seznanili še z dvema 
predstavnikoma delavcev v nadzornem svetu, ki sta ju imenovala 
sveta delavcev družb, ki se spajata. To sta Gregor Rustja iz Droge 
ter Ljubosav Berdajs iz Kolinske.
Na skupščini Droge je bilo prisotnih 65,40 odstotka delničarskih 
glasov, na skupščini Kolinske pa 94,40 odstotka delničarskih glasov. 
Robert Perko, predsednik uprave Droge, je po zaključeni skupščini 
izrazil zadovoljstvo, da so delničarji podprli celoletna prizadevanja 
vodstva za združitev Droge in Kolinske. »Verjamem, da je današnja 
skupščina delničarje postavila pred zahtevno odločitev, saj bo 
združitev vplivala na nadaljnje poslovanje družbe, s tem pa tudi na 
vrednost za lastnike. Po drugi strani pa sem tudi verjel, da bodo 
znali razumeti argumente, motive in predvidene sinergijske učinke 
združitve. Sam sem v upravičenost in nujnost tega koraka verjel že 
dlje časa. Zdaj vemo, da nam zaupajo tudi vlagatelji. To nam daje 
energijo za nadaljevanje procesa v pozdružitveni fazi integracije, ki ne 
bo nič manj zahtevna.« (PR)

VODNJAKI BREZ VODE
Nekoč, ne tako davno nazaj, je Izola premogla celo vrsto vodnjakov te 
vrste, ki jim je obliko menda dala še Musolinijeva oblast, z vodo pa 
napajala še pokojna država. Potem pa smo se lotili prenavljanja starega 
mesta in vodnjaki so v glavnem izginili z ulic in trgov, kar jih je ostalo 
pa so ostali brez vode, z izjemo javne izlivke ob Kajuhovi ulici.
Pa bi prišli zelo prav, še posebej ob poletni turistični sezoni, kar lahko 
opazimo tudi v večini starih mediteranskih mest. Stroški zagotovo ne bi

bili preveliki, saj je dandanes moč 
porabo vode omejiti na različne 
načine, od avtomatskih zaklopk do 
računalnikov. Seveda pa se nič ne 
bo zgodilo, če na občinskem svetu 
ne bo nihče od svetnikov podal 
pobude, da bi vrnili v življenje 
nekatere od teh pip oziroma izlivk. 
Morda bi se za začetek projekta 
lotili poizkusno, saj vodo, če 
bomo ugotovili, da se je porabi 
preveč, še vedno lahko zapremo. 
Zagotovo pa bi nas eksperiment 
stal bistveno manj kot opozorilne 
table, ki jih bodo zdaj menda le 
odstranili,

DROGA IZBRALA 
42 PROJEKTOV
Na spletni strani Droge d.d. so objavili 
seznam dobitnikov sredstev, ki jih je 
Droga letos namenila za lokalno 
pokroviteljstvo in donatorstvo.
Komisija v sestavi: Gregor Bulc,
predsednik komisije in direktor 
marketinga Droge, Polona Vagaja, 
poslovna sekretarka in predstavnica za 
odnose z javnostmi Droge, Vlasta 
Mramor Jovanovič, Rožana Koštjal in 
Mira Ličen Kmpotič kot zunanje članice 
komisije, je o podelitvi sredstev iz sklada 
za lokalno pokroviteljstvo in donatorstvo 
za območje občin Piran, Izola, Koper in 
Hrpelje-Kozina odločala 1. aprila, 
predsednik komisije pa je povedal, da so 
med 188 - imi prijavljenimi kandidati 
izbrali 42 prosilcev, ki bodo prejeli 
Drogina sredstva za donacije ali 
pokroviteljstvo, od tega 32 z obale in 10 
iz občine Ormož
Pri izboru projektov so poleg prispevka k 
promociji Droge upoštevali več meril, 
povezanih s prispevkom posamezne 
aktivnosti h kakovosti življenja v lokalni 
skupnosti. Pomemben kriterij je bil 

prispevek h kakovosti življenja v smislu popestritve dogajanja in 
vključevanja čim širše množice lokalnega prebivalstva v aktivnosti. 
Enako pomembna je bila priljubljenost izbrane aktivnosti.
Med projekti, ki prinašajo kulturni prispevek, so bili izbrani tisti, ki 
že imajo reference in so pokazali potencial tudi za prihodnost. 
Pri izboru donatorskih projektov pa so bili dodatno posebej pozorni 
na siceršnji status oz. zapostavljenost prejemnikov sredstev in na 
dolgoročne pozitivne učinke projekta. Pri izboru so dali prednost 
projektom, ki so bili prijavljeni s strani skupine (klubov, društev) in 
ne s strani posameznikov ali podjetij. Izbrani pa so bili:
Bolnica Izola za nakup aparata za fotokoagulacijo, Srednja gostinska 
in turistična šola Izola za tekmovanje v mešanju pijač, Vrtec 
Mavrica Izola za Ciciolimpijado, KUD Mediteran festival, Kino 
Otok-Izola Cinema, Primorski poletni festival, Center za kulturo 
šport in prireditve Občine Izola za Martinov tek, Smučarski klub 
Izoia za projekt Izolski mladi športniki na snegu, JK Burja za 
Mednarodno regato, TVD Partizan - Arrigoni za namizno teniško 
sekcijo,Ženski rokometni klub Izola inNK Argeta Izola.

MeTra MeTra Izola 
Suhar Mariella s.p. 
Smrekarjeva 62 .Izola - Isola 
tel.: 05/ 641 66 13

POKUŠINA PIŠKOTOV PRI ZVEZDICAH
Društvo prijateljev mladine Izola, Otroška delavnica "Zvezdice” 

vabi vse otroke in starše
v soboto, 9.4. od 10. do 13. ure

na pokušino piškotov in drugih dobrot, ki jih bodo ustvarili otroci, 
da otvorijo kuhinjo. Obenem bo potekal tudi bolšji sejem igrač, 
predstavila pa se bo tudi dramska skupina s kratko predstavo, pa še 
kakšno presenečenje se bo našlo...
Hkrati pa vabimo k prijavi za prvomajsko letovanje na Pohorju, ki 
bo od 27.4.- 1.5.2005.
Vse informacije dobite na našem naslovu vsako popoldne od 14. - 
19., ponedeljek, sredo in petek pa tudi od 9.-11. ure, ali pa na tel. 
031 460 901.

Vhod je z Manziolijevega trga (ob knjigarni Libris)

V naši trgovini vam nudimo 
bogato izbiro metrskega in 
kilskega blaga, potrebščine 
za šivanje ter opravimo 
manjša šivilska dela.

Nel nostro negozio trovate un 
ricco assortimento di stoffe a 
metro ed a chilo e vi offriamo 
servizi sartoriali.

Pridite, čakamo vas od ponedeljka do petka 
dopoldan od 8. 30 ure - 12. ure in popoldan od 16.ure do 20. ure, 

v soboto pa samo dopoldan.
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KAPUČINO
Nogomet-2. SNL 
FACTOR-IZOLA AflGETA 2:1 (2:11
Ljubljana- Stadion za Bežigradom, gledalcev 
50, sodnik Gostenčnik (Mb)6. Strelci: 1:0- 
Klančar (10), 2:0 - Lajovic (16), 2:1 - 
Čauševič (45).
Izola Argeta: Paal 6.5, G.Pahor 6, Sirotič 6,
D. Božič 6,5, Krajcer 7, Maletič 6 (od 63.
Ostojič 6), B. Božič 6,5, Rastoder 7,
Bašanovič 6,5, Čauševič 7, Hanc 6.
Rumeni kartoni: Čauševič, Rastoder, Pahor 
Domači so začeli zelo podjetno in poleg 
vratnice izkoristili edini pravi priložnosti in 
presenetili z dvojnim vodstvom. Izolani so iz 
obrambne prešli v napadalno igro in imeli 
nekaj možnosti za izenačenje, vendar sta 
Čauševič in Damjan Božič streljala mimo 
gola. Bašanoviča in Hanca je domača obramba 
nepravilno zaustavila v svojem kazenskem 
prostoru, a je sodnikova piščalka ostala nema.
Potem, ko je že v uvodu skorajda presenetil 
vratarja Factorja, je bil Čauš s prostega strela 
tik pred odmorom preciznejši in s svojim 
petim zadetkom v modrem dresu povečal 
možnosti svoje ekipe za izenačenje.
V nadaljevanju sta enajsterici prikazali 
enakovredno igro, večinoma na sredini igrišča 
in pravih priložnosti ni bilo. Gostje so si 
vztrajno prizadevali doseči izenačujoči zadetek, 
a je njihove akcije, zlasti iz protinapadov, 
večinoma neupravičeno zaustavljal stranski 
sodnik. Borbena igra gostov se je sicer 
slednjim obrestovala z mnogimi obetavnimi 
akcijami, a je obramba Factorja delovala 
zanesljivo. Kljub spodrsljaju v uvodnih 
minutah, ko so prepoceni prejeli dva zadetka, 
so naši fantje prikazali solidno predstavo in bi 
si glede na izenačen nastop zaslužili točko.
Izola Argeta ostaja na 11. mestu in bo v nedeljo ob 16.30 
doma gostila Livar iz Ivančne gorice.
Damjan Božič je po tekmi izjavil: Factor je zgodaj 
povedel, a bi lahko izenačili, vendar se proti višji sili ne 
moremo boriti. Kot bi se sodniki zarotili proti nam, sicer 
pa bomo nove priložnosti iskali na naslednjih tekmah.
KoCaušuinAljkotupočifilni
Tako Čauševič kot Rastoder sta v svoji karieri že vajena 
nepravilnih sodniških odločitev. Možje v črnem pač delijo 
pravico po svojem ključu in izkušena fanta vesta, da se je 
s tem treba sprijazniti. Tako so tudi za Bežigradom več 
spornih odločitev mimo požirali. Ko pa je stranski sodnik 
zelo nevarno akcijo Izolanov nepravično označil kot 
prepovedani položaj, je Čauš od jeze žogo poslal na 
tribune, Rastoder pa se ni mogel več zadržati in je 
sodnikom povedal svoje. Enako je naredil tudi Grega Pahor, 
ki je sodeloval v akciji. Rezultat: trije rumeni kartoni v 
paketu - edini pri Izolanih, saj sicer niso naredili hudih 
prekrškov. Poziv Izolanov sodnikom - »ni treba soditi za 
nas; sodite pošteno!« tako tudi na tej tekmi ni prišel na 
pravi naslov.
1 SNL-zahod
Avtoplus Korte: NK Roltek Dob0:4(0:2]
Avtoplus Korte: Horvat Sebastjan, Božičič Zoran, Stepančič 
Marjan, Bauer Borut, Serdinšek David, Furlanič 
BrankoMuminovič Elvis, Štampfer Miroslav, Malikovič 
Niki, Mujkič Damir, BaracaAme
Strelci: Cerar tl 6' 931 Pnplaicn 160'V Gasior (82T_________

Odbojka 
2. SOL
Hitachi - Mladi Jesenice 3:0125:0,25:19,25:191
Hitachi: Stanič, Kolar, Dobrinja, M. Pešič, Čeklič, Bandelj, 
J. Pešič, Fajič.
Pričakovani derbi konkurentov za prvo ligo ni upravičil 
pričakovanj, saj so domače odbojkarice v eni uri povsem 
nadigrale gostje. Z odlično igro so v prvem nizu zmlele 
Jeseničanke. Te so se v drugem sprva nekoliko pobrale in 
predvsem zaradi slabših servisov domačink vodile do sredine 
niza, a je Hitachi z odpravo napak sprva izenačil in zatem 
zanesljivo dobil tudi dragi niz. V začetku tretjega niza so 
skušale Jeseničanke izvesti preobrat, a se Izolanke niso 
pustile presenetiti in si tako že skoraj priborile vstopnico za 
prvo ligo.
Z zmago so se naša dekleta s tretjega prebile na drago 
mesto za Šentvid (54) in imajo 53 točk - tri več kot 
Jeseničanke. Te se bodo v naslednjem zadnjem krogu 
pomerile s Šentvidom, kjer gre glede na razmerje moči 
upravičeno pričakovati zmago slednjega. Hitachi odhaja v 
Mislinjo, kjer ne bi smel imeti težkega dela. Dekleta 
računajo seveda na zmago, čeprav bi jim za ohranitev 
dragega mesta, ki še vodi v napredovanje, zadoščala že 
točka. Presenečenja so sicer vedno možna, a lahko bi 
zapisali, da so naše odbojkarice z eno nogo že v prvi ligi. 
BV

Namizni tenis
Uspešna vrnitev Petre Kukovec
V soboto in nedeljo je v Cerknici potekalo 
14. državno prvenstvo za mladince in 
mladinke posamezno in dvojice. Najboljše 
se je pri mladinkah odrezala Petra Kukovec, 
ki je v polfinalu izgubila proti Jeričevi iz 
Velenja 0/3. Petri je bil po daljši odsotnosti 
zaradi bolezni to prvi nastop in ga je na 
presenečenje vseh odigrala zelo dobro. Med 
osem najboljših se je uvrstila Kristin 
Fatorič. Za uvrstitev med štiri je v povsem 
enakovredni tekmi izgubila z 1:3 proti 
kasnejši zmagovalki Tomažičevi iz Preventa. 
Na glavni turnir sta se uvrstili še dve 
tekmovalki in sicer Nika Marušič med 
šestnajst najboljših in Alenka Ačimovič med 
štiriindvajset najboljših.
Pri mladincih sta se na glavni turnir uvrstila 
Gregor Vukovič in Simon Frank ter nato 
izgubila tekmi za uvrstitev med šestnajst 
najboljših. V igri dvojic sta medaljo za 
tretje mesto osvojili Petra Kukovec in 
Kristin Fatorič. Zelo blizu medalji sta bili 
tudi Marika Jaušavac in Alenka Ačimovič. 
Za uvrstitev med štiri sta tekmo izgubili 2:3 
proti kombiniranemu para Tomažič,Budihna 
iz Radelj in Vrtojbe.
V mešanih dvojicah sta se dva para uvrstila 
med šestnajst najboljših in sicer Simon 
Frank in Kristin Fatorič ter Martin Koterle 
in Alenka Ačimovič. Nastop naših 
tekmovalk in tekmovalcev lahko ocenimo 
kot uspešen, saj smo se tudi tokrat vrnili 
domov z dvema medaljama. Poleg tega pa 
smo odigrali nekaj povsem enakovrednih 
dvobojev z boljše rangiranimi tekmovalci in 
tekmovalkami.

V soboto in nedeljo bo v telovadnici o.š. Livade potekal 
Top 12 RS Slovenije za člane in članice. Na poziv obeh 
selektorjev bo nastopilo 24 članov in 24 članic razdeljenih 
v dve kvalitetni skupini. V dragi kvalitetni skupini bodo 
nastopile Petra Kukovec, Kristin Fatorič in Nika Marušič.
Umik posameznih dvobojev bo predvidoma v soboto od 10. 
ure do 13.ure ter od 16.ure do 20,ure. V nedeljo pa od 9. 
ure do 13.ure. Vabljeni na tekmo.

f^KKLURPOMLARUViPRVEmPE 
Mednarodna koprska regata
Veslaški klub Branik iz Maribora je skupni zmagovalec 
koprske mednarodne veslaške regate, od Izolanov pa je 
zmagala Majda Jerman med članicami.
Najboljše izolske uvrstitve: člani, lx: 2. Bine Pišlar (Izola); 
2 -: 1. Nautilus-Argo (Gregor Novak, Boštjan Božič); člani 
B, lx: 3. Gregor Macarol (Argo); članice, lx: 1. Majda 
Jerman (Izola); mladinci, lx: 2. Andraž Krek (Argo); 4x: 2. 
Argo (Ivan Zuliani, Andraž Krak, Timoty Ivančič, Peter 
Batič), 3. Izola (Zoran Vukojevič, Borat Reščič, Matej 
Kršul, Marko Hočevar); mladinke, lx: 1. Veronika Macarol 
(Argo), 2x: 2. Argo (Veronika Macarol, Anja Kanduč), 3. 
Izola (Vanja Pauletič, Tea Okorn); ml. mladinci, 4x: 3. Izola 
(Sandi Kršul, Jakob Markuža, Dejan Sandič, Tim Gornjec); 
ml. mladinke, lx: 2. Tanita Hotujec (Izola); pionirji, 2x: 1. 
Izola (Tadej Japelj, Matej Kralčič).

^ POGLED
S STRANI

/4- piše ŽARKO
za Kapučino Šporrt

Tokratna ponudba, predvsem rokometna, je bila 
kvalitetna. Vsi rangi so prinesli zanimive boje. 
Najbolj spektakularno seveda v Celju. Rezultat (3+) 
pa po vsem prikazanem pušča še obilico domišljije in 
razglabljanj. Dovolj velika razlika, ali ne? Oboji

ponavljajo, da ostaja še nekaj rezerve. Morda res, 
verjetno v obrambi. Procent obramb je zelo nizek, če 
pa še trener, izkušenj mu ne primanjkuje (Požuh), 
prizna, da je pozabil na drugega vratarja, si napetost 
in pritisk lahko samo predstavljamo. Samo ena ekipa 
se bo uvrstila v finale in upam, da bo to Celje, tudi 
mi počasi le dobivamo mesto pod soncem, seveda je 
ob kvaliteti še več drugih sestavin, ki zaokrožijo 
okus. Domače prvenstvo teče po ustaljenih tirih in 
presenečenj ni za pričakovati. Vsem seveda nekaj 
zbeži, toda imena so vedno ista in se ponavljajo. 
Nekoliko mi je žal Velenja, saj že nekaj časa, 
predvsem v pokalu, vedno naleti na Celjane. Žreb je 
žreb in kaj dosti se ne da spremeniti. Razočaranje so 
nam pripravili Izolani, poraz v Šmartnem je dobro 
zamajal ekipo, celo odstopi, predvsem pa ponavljanje 
zgodovine. Vprašanje prvega poraza še ni tako 
ključno, nekaj rezerve še ostaja, mislim pa, da stvar

pada. Odgovornost bo nekdo moral prevzeti, 
predvsem zaradi imena in vsega kar še vedno
predstavljamo v Sloveniji. Nekaj prepiha tudi ne bo 
škodilo, morda je jasno povedati za kaj gre. Ženski 
rokomet tudi vleče zadnje poteze. Najboljšemu 
sosedu tudi tokrat ni bilo težko osvojiti dvanajsti 
naslov. Izolanke so se dobro izvlekle, ostaja pa
borba v mlajših selekcijah. Pri tem so daleč bolj
uspešni. V soboto sem si ogledal (po dolgem času) 
odbojkarski derbi med Izolo in Jesenicami. Gladka
zmaga Izole, o kvaliteti ne bom sodil , bolj moti 
starost ekipe, predvsem pa, ali bodo lahko parirale 
prvoligašinjam. Poskusite in srečno.

www.goldenindex.com
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POKROVITELJ AMT IZOLA TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI!
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 0

Namiznoteniške igralke Arrigonija so po rednem delu prvenstva v prvi ligi osvojile osmo 
mesto, kar je sicer najslabši rezultat odkar Izolanke nastopajo v prvi ligi. Kljub temu so z 
razpletom v klubu zadovoljni, saj so bila tokrat pričakovanja glede na stanje v ekipi nižja 
od običajnih. Ekipo je namreč že pred prvenstvom zapustila Erika Jauševac, zaradi bolezni 
pa je po nekaj krogih prekinila z igranjem še Petra Kukovec. Na njuno mesto sta vskočili 
mladi Kristin Fatorič in Nika Marušič, nekajkrat pa sta loparje zavihteli tudi Marika 
Jauševac in Alenka Ačimovič. Od lanske prve ekipe je tako ostala le Kristina Rahutin, ki je 
spričo navedenega v prvenstvu nosila glavno breme. Splet dogodkov je tako ambicije 
Izolank vnižal zgolj na obstanek v ligi, kar je igralkam Arrigonija tudi uspelo. Nekoliko jim 
je pri tem šlo na roko tudi dejstvo, da so letos ligo iz osmih razširili na deset ekip. Ker si 
mora deveto uvrščena ekipa v kvalifikacijah še zagotoviti obstanek, so tako Izolanke ujele 
rep lestvice, ki že zagotavlja članstvo v naslednji sezoni.
»Uvrstitev je sicer najnižja v devetih letih nastopanja v prvi ligi, vendar smo glede na 
težave z igralskim kadrom zadovoljni. Morda bi z malo sreče lahko segli kakšno mesto 
višje. Želeli smo zgolj obstati in ob tem graditi svojo igro ter nabirati izkušnje za v 
prihodnje. S pridobljenim znanjem in vrnitvijo Petre ' 'ikovec, ki spet trenira, pa bi v 
prihodnji sezoni lahko računali na kaj več, meni trener Zdenko Švab.
Izpolnitev pričakovanj pri članicah dopolnjujejo tudi dosežki mladih. NIK Arrigoni je 
namreč edini klub v Sloveniji, ki se je v mladinski in kadetski konkurenci prebil med osem 
najboljših ekip pri nas. So tudi eno redkih prvoligaških klubov, ki ima v ekipi zgolj svoje, 
doma vzgojene igralke. Glede na to, da je klub brez sponzorja in dekleta nimajo nikakršnih 
finančnih stimulacij, je upravičena bojazen, da bi lahko v prihodnje še katera sledila 
nekaterim tekmovalkam, ki so spričo boljših finančnih možnosti že zamenjale klub.
Tudi pogoji za vadbo V Izoli niso idealni, a zaenkrat imajo igralke (in igralci) Arrigonija

...  vsaj še streho nad glavo. Ob začetku
gradnje mladinskega hotela na 
lokaciji njihove dvorane bo klub 
ostal še brez tega in danes še ni 
znano, kam jih bodo preselili. In 
čeprav je za dekleta prvenstvo že 
končano, je v dvorani Arrigoni v 
istoimenskem parku, še vedno 
živahno. Že v kratkem bodo v 
domačem kraju sodelovale na 
turnirju »Top 12« z udeležbo 
najboljših slovenskih igralk , 
nastopile pa bodo tudi na pokalnem 
prvenstvu Slovenije. BV 
Z leve: Kristin Fatorič, Kristina 

Rahutin, Nika Marušič, Marika Jauševac in Alenka Ačimovič.

Rokomet
Anja Stubeli-Slovo v velikem slogu
Celih 16 let, pričela je z 10. leti je Anja vztrajala na parketu. Bila je izredno hvaležna 
igralka, morda neopazna , a vedno zelo prizadevna. Krasile so jo tudi njene fizične 
sposobnosti, uspešno pa je parirala tudi poškodbam.
V članski ekipi je debitirala s štirinajstimi leti, uspehi pa znani. Po končani karieri njenih 
vrstnic je prevzela tudi kapetanski trak in bila mlajšim soigralkam pravi »komandant« Tudi 
to vlogo je odigrala zelo dobro in pomagala soigralkam v vseh situacijah Za ŽRK Izolo je 
odigrala okoli 250 tekem, ob vsem, pa je tudi uspešno zaključila študij.
Svoje delovno mesto v ekipi je že prepustila naslednicam Lei Benulič in Nikolini Gatarič. 
Ob vprašanju, ali je s 1.aprilom kaj simbolike odgovarja da ne. Morda res ne bo zapustila 
rokometa, namreč Boris jo snubi za fiinkcijo tehničnega vodje ekipe.

Zadnjo uradno tekmo 
Anja odigrala proti ekipi 
Žalca. V prijateljski tekmi 
je dosegla štiri gole, ob 
koncu pa so ji klub 
soigralke pripravile 
prijetno slovo. Tudi 
kratek film o njeni karieri 
je bil lepo izdelan, 
končna fešta pa je ob 
vseh povabljenih bila 
klubskih prostorih.Trener 
Čuk Boris pravi, da 
takih igralk vsak klub in 
trener samo želi, upajmo, 
daje katera že na poti.

Ženska kadetska reprezentanca n Izolskim pridihom
Boris Čuk, trener ženske rokometne reprezentance je že začel s pripravami na kvalifikacije 
za evropsko prvenstvo. Planiranih ima več akcij, pričeli pa so prejšnji teden z gostovanjem 
na Hrvaškem.
Sam začetek je zelo vzpodbuden, saj so naše zmagale 29:27, po dodatnih 30. minutah pa je 
bilo 46:42. Ob Borisu in Mari so v ekipi še: Čulina (vratarka), Nikolina Gatarič, Ines 
Kaltak, Valentina Lesnik, Anja Barič pa čaka kot prva rezerva.
Pred odhodom na Norveško kjer bodo med četverico (Norveška, Hrvaška,Romunija) iskale 
napredovanje bodo konec meseca nastopale še na močnem turnirju na Dunaju.

Rallv
EREBUINKACINUPRVAZMAGA

Po izredno dramatični in sila naporni uvodni dirki letošnjega slovenskega državnega 
prvenstva v reliju, si je v avstrijskem Wolfsbergu posadka Dunlop OMV Racinga priborila 
prvo zmago letošnje sezone.
Zadnje tri hitrostne preizkušnje so bile izredno dramatične. Tomaž Kaučič je uprizoril še 
zadnji napad na vodilnega Jereba in se mu je pred zadnjo HP približal le na 2,1 sekundi 
7an<itanka Oba vodilna slovenska voznika sta se na koncu soočila s težavami. Po dveh 
dneh napornega in izredno dramatičnega dirkanja se tako prve zmage letošnje sezone v 
slovenskem prvenstvu veseli ekipa Dunlop OMV Racinga.
Andrej Jereb: "Bilo je res zelo napeto. Po pričakovanjih je bila to izredno težka dirka, 
veseli me, da je konkurenca napredovala in zagotovo nam ne bo lahko. Na zadnji HP sva 
dohitela voznika pred sabo, ko sem ga prehitel pa se mi je dobesedno strgalo. Vozil sem 
na vse ali nič in na koncu se nam je vse izšlo. Škoda, da Kaučiču tehnika ni dovolila 
vožnje na polno do konca, a njegova predstava nas bo zagotovo še vzpodbudila k še bolj 
zavzetemu delu. Sezona je namreč še dolga in potrebno bo voziti ves čas zelo konstantno."
Ekipa AS Motorsporta je na rallyju sodelovala s tremi posadkami. Tom Nemamik in Miloš 
Počkaj v Peugeotu 206 S1600 sta imela naj višje ambicije, Miran Jerman in Boris Tonejc v 
Peugeotu 106 16V ter Robert Valič in Izidor Savelj v Peugeotu 106 rallye 1,3 pa so želeli 
kar najbolje izpeljati zahtevno dirko in pred nadaljevanjem vknjižiti čimveč dragocenih 
točk. Žal pa ni šlo vse po pričakovanjih. Tom Nemamik in Miloš Počkaj sta imela na 
začetku rallya velike težave pri nastavitvi podvozja. Kar trikrat je bilo potrebno povsem 
sprememniti podvozje, da je bil avtomobil tak, kot si ga je Tom želel. Tudi izbira 
pnevmatik je bila zahtevno opravilo. Pri vsem tem pa je vso dirko bil neusmiljen boj z 
edinim pravim tekmecem, Aleksom Humarjem .v Citroenu C2. V pogojih tekmovanja je bila 
primerjava z vozniki v na vsa štiri kolesa gnanih vozilih popolnoma nemogoča. Žato so z 
doseženim zadovoljni.

Košarka
FINALNI TURNIR OBALNE KOŠARKARSKE LIGE LETNIK 1994-1995 
KK IZOLA: KK KOPER (JPV1) 28:41
Ker so naši mladiči v svoji polfinalni skupini osvojili prvo mesto, so se za prvaka obalne 
lige pomerili z zmagovalci skupine B - koprsko ekipo JPV 1. V prvi tretjini srečanja so se 
vselej neugodnim Koprčanom še dostojno upirali, že v drugi pa so jih po večini starejši 
(1994) nasprotniki povsem povozili, ušli za 10 pik in razliko do konca le še povečali. 
Tekma je bila fair, sojenje tudi, navijanje prav tako in, ker je bila tudi glasba cool, 
tokratnemu organizatorju finalnega turnirja - košarkarskemu klubu Izola ni kaj očitati. Kar 
se naših mladih košarkarjev tiče, velja dodati, da je opazen velik napredek, le malce jim 
primanjkuje tiste zdrave športne jeze, ki je prepotrebna tudi v košarki. Seveda pa spodaj 
omenjenim velja vsekakor čestitati za osvojeno srebro.
Srebrni so: Cerkvenik Tadej, Černač Nejc, Černač Tine, Radanovič Matija, Volk Peter, 
Špoljarič Timotej, Novak Aljaž, Stercchi Damjan, Mittendorfer Martin, Skočir Klemen, Jelič 
Bojan, Žegarac Miroslav, Koradin David, Poje Katja in Blaško Kristjan.

Športni ribolov
V nedeljo, 03. aprila 2005 so se člani društva Menola iz Izole udeležili 
tekmovanja v športnem ribolovu s skalnate in zidane obale v Ravenni v Italiji.
Tekmovalo je 45 ekip, to je devetdeset tekmovalcev v kategoriji članov in mladincev.
Odlično sta se odrezala mladinca Luka Maslo in Nik Kocjančič ki sta v svoji konkurenci 
zmagala, v članski konkurenci pa sta Stojan Babič in Iztok Kocjančič pristala v zlati 
sredini.

Jadranje
Jakob Božič zmagal v Zadra
JK Uskok je konec tedna v Zadarskem kanalu organiziral kriterijsko regato 1.6 za razred 
Optimist. Na trodnevni preizkušnji je točke za vstop v reprezentančne vrste nabiralo 139 
Slovenskih in Hrvaših tekmovalcev. O zmagovalcu je torej odločele nedelja, ki se je začela 
s čakanjem na pravi veter. Ta je prišel ob 14. uri z zahodne smeri in bitka za prvo mesto 
med Senkičevo, Pehratom, Fantelo, Smoljenovičem in Božičem se je vnela. Favoriti so bili 
tesno eden za drugim vse do cilja, ki ga je prvi prečkal prav član JK Burja Jakob Božič. 
Ker se je ob 15-ih iztekel čas za izpeljavo še ene regate je Slovenec z uvrstitvami (3., 9., 
L, 1.) več kot zasluženo slavil absolutno zmago. Še eno prvo mesto med mladinkami je 
zabeležila absolutno osmo uvrščena Kirn Pletikos iz JK Pirat, ki je blestela tudi v dekliški 
konkurenci kjer je bila odlična druga, drugi boljši izolski jadralci pa so dosegli naslednje 
rezultate: Klas KAligarič 22, Simon Laganis 23 (oba Olimpic), Domen Stepančič (Burja) 
36 in Ren Kaligarič (Olimpic) 46-ti.

EVROPSKI LASER POKAL V IZOLI
V Jadralnem klubu Buija Izola bodo ta konec tedna organizirali regato, ki šteje za 
Evropski pokal jadralno tekmovalnih razredov Laser, Laser Radial, Laser 4.7, pod imenom 
Laser Europa Cup 2005 (tekmovanje bo potekalo od 7. - 10. aprila). Na regati pričakujejo 
200 tekmovalcev iz 25 držav, doslej se je prijavilo že 45 tekmovalcev v razredu Laser, 49 
tekmovalcev v razredu Laser Radial in 43 tekmovalcev v razredu Laser 4.7. Tekmovalci 
prihajajo iz 21 držav. Vendar seje možno na regato prijaviti še v četrtek dopoldne.
Po programu bi morali izpeljati vsak dan po dva plova, ker pa bo v petek dan žalovanja 
bodo prilagodili program tekmovanj, tako da bodo skušali v četrtek izpeljati tri plove, tri 
plove v soboto in nato dva plova v nedeljo.
V soboto zvečer bo po programu tudi zakuska za tekmovalce z živo glasbo.
Podelitev priznanj je predvidena v nedeljo ob 17 uri.
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50 let izolskih strelcev v

POL STOLETJA ČLANOV KLUBA MIRNIH ROK
Minuli petkov večer je bilo v restavraciji Riviera precej veselo, 
saj so izolski strelci praznovali petdeset let delovanja kluba. Poleg 
domačih strelcev so bili na slovesnosti tudi tekmovalci iz drugih 
strelskih klubov, med njimi tudi strelci iz Predoselj in Kočevja, s 
katerimi izolski strelci že dolga leta tudi prijateljsko sodelujejo. 
Vitomir Bohinec, predsednik Strelskega kluba Izola, ki se je ob svoji 
ustanovitvi imenoval Strelska družina Darko Marušič, je opisal pet 
desetletij izolskih strelcev. Županja Breda Pečan je poleg čestitke 
poudarila, da je izolski klub eden redkih v Sloveniji, ki se je kljub 
težkim pogojem ohranil toliko časa brez prekinitve delovanja. Razlog 
za to gre iskati v veliki zagnanosti izolskih strelcev, ki so si med 
drugim svoje sedanje strelišče na nekdanji železniški postaji s 
prostovoljnim delom uredili sami. Ob jubileju jim je za požrtvovalno 
dolgoletno delo županja podelila občinsko priznanje za 50- letno 
pedagoško in športno vzgojo na področju strelstva.

V klubu pa so se tudi spomnili 
vseh tistih, ki so kakorkoli 
prispevali svoj del k zgodovini 
kluba. Že dan pred slovesnostjo 
so obiskali grobove pokojnih 
strelcev, na prireditvi pa so 
podelili priznanja
najzaslužnejšim članom. 
Največ pozornosti je bil 
deležen Jože Vedernjak, edini 
še živeči ustanovitelj strelskega 
kluba. Priznanja so prejeli še 
Zoran Baloh, Darij Ban, 
Andrej Božič, Desanka Božič, 
Igor Hrvatin, Enio Božič, Jan 
Jakomin, Josip Jurcola, Milka 
Lipovac, Ljubo Resinovič, 
Dragica Tokmadžič, Anton 
Župančič, Mateja Božič, 

Matjaž Jezovšek, Ivan Božič in Vitomir Bohinec.
Več o zgodovini kluba pa v prihodnji številki Mandrača.

S STARIM PAPIRJEM DO TABORJENJA
Skrb za varstvo okolja postaja v našem času eden najbolj žgočih 
problemov sodobnega človeka. Bliža se 22. april, ki je DAN 
ZEMLJE in hkrati DAN TABORNIKOV. Prav slednji se kot ljubitelji 
narave, ob tem dogodku čutimo posebej poklicani narediti korak v 
smeri večje skrbi za varstvo okolja. Taborniki rodu Jadranskih 
stražarjev iz Izole pripravljamo že
TRETJO AKCIJO ZBIRANJA STAREGA PAPIRJA
ki bo v soboto 16. APRILA, predvidoma potekala od 9 do
14 ure, pred sedežem Občine Izola.
Vzporedno bomo organizirali t.i. FOTOORIENTACIJO, družabno 
tekmovanje odprto vsej osnovno in srednješolski mladini. Starost in 
spol članov skupine ni pomembna, lahko je mešana skupina, saj je 
poudarek na druženju in zabavnemu načinu preživljanja časa. Ekipe 
se bodo podale na progo med 10 in 12 uro. Štartnine NI!
K sodelovanju vabimo vsa društva in mladino (ne glede na to, da 
niso taborniki), ki si želijo preživeti nenavadno dopoldan po izolskih 
ulicah ter ostale občane, s skupno željo pomagati otrokom.
Za prijave in informacije pa se lahko obrnete na elektronsko pošto 
vilette_cibej@hotmail.com in nina.verbic@siol.net ali pokličete na 
031/377-588 ali pa nas lahko obiščete v naših prostorih v sklopu 
športne dvorane v Livadah ob O.Š. Livade vsak petek od 
19:30-20:30.

JAVNA RADIJSKA RAZVEDRILNA ODDAJA 
»PRIZMA OPTIMIZMA »
Sreda, 13. april 2005 ob 20 uri Hotel Delfin

V oddaji bodo sodelovali Old Swing Kvartet ( Maribor ) s pevko Alenko Godec, 
Kvartet 7 plus (Izola), Marjetka Popovski (Izola), humorist Toni Gašperšič (Metlika), 
Marjan Šarec (radio GA-GA), direktor Bolnišnice Izola in direktor hotela Delfin.
Oddajo v živo bo vodil znani radijski voditelj Rado Časi.
Vabljeni 1_________________________

SREČANJE PRIMORSKIH IN PREKMURSKIH LITERATOV
Nedelja, 10. april 2005 ob 20 uri, Kavarna hotela Delfin
Vabljeni na zanimivo srečanje, na 26. literarni večer, kjer bodo svoja 
literarna dela predstavili in si izmenjali člani obalnega literarnega 
kluba Likus, ki ga vodi Ivan Novak in posebni gosti večera. Ti 
prihajajo iz Murske Sobote in so člani prekmurskega kluba literatov, 
ki jih vodi Jože Vild, predsednik komisije za kulturo pri ZDUS. 
Večer bo vodila Marjetka Popovski.
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SOBOTA 9. APRIL OB 22.00
PROMOCIJA CD PRVENCA
$EN$ATION(izoia,
Po skoraj enoletnem koncertnem premoru se 
na odre vrača lokalna senzacija imenovana 
Sensation. Tokratni koncert pa ne bo le 
zabavnega značaja, saj so fantje v tem in 
preteklem letu posneli prvi cd plošček, ki bo 
luč zagledal prav na promocijskem koncertu v 
shoto klubu. Pričakujte vsega sorti stvari, kup 
presenečenj, in seveda Sensation!
Prispevek: 500 sit.
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PONEDELJEK 11. APRIL OB 22.00
PRIHAJA KRALJ $EX ROCKA

LORD 
BISHOP
THE SHAH-BUZZ
Lord Bishop se je kar sam imenoval za kralj 
sex rocka. Definicija sex rocka, po Rolling 
Stoneu pa je: "Sex rock zveni kot punkersko 
navit Jimi Hendrix, s seksualnim nabojem James Browna medtem ko 
občuje z Marilyn Mansonom." Ni slabo, kot uradna definicija. In 
Lord Bishop je prav to. Spolno nabit rock'n'roll, veliko Hendrixa, 
James Brownovski glam, in Drža. Z veliko začetnico.
Koncert bo s svojim premiernim nastopom odprla dolgo pričakovana 
izolska skupina y z začasnim imenom The Shah-Buzz v kateri boste 
spoznali Elvisa, Žvakija, Dejvija in  Vstop prost

Zaradi žalovanja ob smrti papeža Janeza Pavla H. Odpade napovedano 
srečanje članov kluba izolskih študentov in dijakov (KIŠD), ki je bilo sicer 
napovedano za ta petek v prostorih Shoto kluba.



MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
vas vljudno vabi na pesniški v^čer

OD SRCA K DUŠI.
Svoje pesmi, napisane v izolskem dialektu, bodo brale Dorina Beržan, Tura 

Bevitori in Marinella Alba Reja.
Prisluhnili bomo še nežnim zvokom mandolin in kitare Tria Serenate.

Večer poezije bo v četrtek, 7. aprila ob 19. 
uri v čitalnici Mestne knjižnice.

ijsm mumLOttovNiHisPMPmmv
IZOLA Ki dom ■ ČETRTEK 14.4. ob 10.00

Gledališka skupina OŠ Cirila Kosmača Piran 
Monika Weitze - Milva Vukovič: ROŽNATI SLONČEK • režija: Milva Vukovič 

Gledališka skupina Mega Sapramiksi, OŠ Livade Izola 
Svetlana Makarovič - Nevenka Čermelj: SAPRAMISEK • režija: Nevenka Čermelj

Rodoslovci!
Naslednji sestanek Obalne sekcije Rodoslovnega društva bo v 

četrtek T.aprila ob 16.uri v Mestni knjižnici v Izoli.
Vabljeni!

D.Sleicovec

PRIZNANJA MLADIM IZOLSKIM GLASBENIKOM
Zadnji teden pred šolskimi počitnicami je bil za nekatere učence glasbenih šol 
izredno pomemben in še kako delaven. V dnevih od 14. do 18. februarja 
2005 je na različnih glasbenih šolah primorske potekalo 8. regijsko 
tekmovanje mladih glasbenikov. Izolska glasbena šola je lahko spet ponosna 
na svoje najboljše učence, njihove učitelje in korepetitorke, ki so poleg svojih 
rednih učnih ur zagnano vadili še prenekateri večer in soboto. Le tako so 
lahko dosegli odlično igranje, ki daleč presega običajno šolsko znanje in tako 
tudi odlične rezultate.
Kitarski duo Jaka Klun in Martin Milotič je pod mentorstvom Boštjana 
Andrejca dosegel srebrno priznanje. Katja Klobas, učenka trobente iz razreda 
Zlatka Tote, je prav tako osvojila srebrno priznanje. Zlato priznanje pa si je 
priigrala Sara Rutar, homistka, ki se je s tem uvrstila na državno tekmovanje 
marca letos. Tudi Saro je za tekmovanje, tako kot pred tremi leti, pripravil 
Zlatko Tota, učitelj, ki na regijskih in državnih tekmovanjih s svojimi učenci 
redno dosega vrhunske rezultate. Obe učenki je pri klavirju spremljala 
Sindija Šiško.
Jaka, Martin, Boštjan, Katja, Sara, Zlatko in Sindija, z vami se veselimo 
vaših uspehov tudi vsi učitelji glasbene šole in vam seveda iskreno čestitamo.

Kristina Babič

Prijetno vabljeni v 
deželo knjig v 
izolsko knjigarno, liIbrIis

kjer si knjige lahko v miru pogledate, ob 
knjigah posedite in se o njih pogovorite. 
Vašim željam bomo toplo prisluhnili in vam 

želene knjige tudi naročili.
Vsak četrtek, ob 18. uri lahko otroci 

prisluhnejo pravljici. Po pravljici pa 
ustvarjajo razne izdelke in se pri 
tem prijetno zabavajo.
Obiščite nas od ponedeljka do petka 
od 9.00 do 12.00 ure in od 16.00 

do 17.00 ob sobotah od 9. do 13. ure 
ali na spletni straniwww.libris.si.

Izola / Manziolijev trg 6, Izola / (05) 64 00 135

ODLIČNI MLADI IZOLSKI GLASBENIKI
Od četrtka, 17.aprila do nedelje, 20. aprila 2005 je v Ljubljani in Mariboru 
potekalo 34. tekmovanje mladih glasbenikov Slovenije. Udeležili so se ga 
učenci, ki so na regijskih tekmovanjih dosegli zlato priznanje. Iz izolske 
glasbene šole je bila to homistka Sara Rutar iz razreda Zlatka Tote. V petek 
si je v veliki dvorani Slovenske filharmonije priigrala srebrno priznanje. Pri 
klavirju jo je spremljala Sindija Šiško. Tekmovala sta tudi bivša učenca naše 
šole, ki nadaljujeta šolanje na umetniški smeri Gimnazije Koper. Aljoša Bolje, 
učenec Josipa Mihelčiča, je na tolkalih dosegel srebrno priznanje, pozavnistka 
Taja Tuljak, učenka Alberta Kolbla, pa s 97 točkami zlato priznanje in prvo 
nagrado. V četrtek, 24. aprila, je nastopila na koncertu prvonagrajencev v 
dvorani Srednje glasbene in baletne šole Maribor.

Kristina Babič

Italljamka samoupravna narodna ikupnoit Izola 
Osnovna šola DANIL ALIOHILRI Izola

in ČRNIN
Rok Kleva Ivančič
Palača MANZIOLI IZOLA

galerijalN SUL A
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

razstava

"KRAJINA"
Cihlar Jure

galerija ALGA
»Pesem moje duše«
razstava slik, avtorice

Nevine
Pečarič
Galerija Alga / 10.00-12.00 17.00-19.00 / sobota 10.00-12.00 / teU 641 84 39"

Kavarna Zvon
vabi na ogled razstave slik avtorice ||

Anamarije Samec 'm
Avtorica se ljubiteljsko ukvarja s slikanjem v
različnih tehnikah, pryp samostojno razstavo 
pa je imela na gradu Štanjel v letu 2001. 
Razstavljene slike so nastale v času, ko se jeRazstavljene slike so nastale v času, ko se je avtorica preselila na Obalo, zato tudi 
odslikavajo morje in tukajšnjo atmosfero.

Galerij a Krka - Zdravilišče Strunjan
razstava umetniških del

BETI BRICELJ______________

KINO ODEON -Artkino
tauM Otu BRIGADA 49 »m> MOTORISTOV DNEVNIK 
mm,mu rni BRIGADA 49mon MOTORISTOV DNEVNIK 
SokOta9.4.20050b:18.30 MOTORISTOV DNEVNIKot:2030 BRIGADA 49
HBdelUlO.4.2005 0li:18.30 BRIGADA 49ot:20.30 ZBORISTI lilsJiCkrtstoRkeBamtlsr 

Ponedeljek 11.4.2005Od: 18.30 BRIGADA 49ob:203Q ZBORISTI 
Torek12.4.2005 Ob:183oZBORISTI

v

Obl 20.30 »FILM V ŽIVO« V pričakovanje 100 letnice slovenskege filma.CiMus: 

PREDMESTJE novidnsežki: Bežilain scenarij: VinkeNddnrndnrfar
v

Sreda 13.4.2005 Oh: 18.30 ZBORISTI 0b:20.30 DVOJČICI Režija BenSombogaart 

Informacijska pisarna Skupnost Srečanje Portorož

Pomoč odvisnikom in njihovim staršem
tel.: 67 46 700 vsak dan od 8. do 16.ure

ii



Upokojenci ne mirujejo

STAREJŠI LJUDJE NAJRAJE ŽIVIJO DOMA

— ^.L- tš/

dovoljenjem

Kakor vsa leta do sedaj, smo si izolski 
upokojenci tudi letos zastavili različne cilje in 
naloge. Želeli bi, da bi vse svoje načrte lahko 
izpeljali in se tako čim več družili, obenem pa po 
naših močeh skrbeli tudi za kvalitetnejše življenje 
starejših, pomagali onemoglim in jih obiskovali, 
skrbeli za uresničevanje pravic upokojencev in 
sodelovali pri za starejše občane pomembnih 
nalogah in dogodkih v naši občini.
Lansko leto smo začeli z izvajanjem ankete »Starejši 
za boljšo kakovost doma« Do sedaj smo izvedli 
170 anket, kar ni pretirano veliko za veliko število 
naših občanov starejših od 69 let. Ena izmed glavnih 
ovir je tajnost podatkov, ki jih ne moremo dobiti, 
kajti anketa naj ne bi zajemala samo naših 
upokojencev, temveč vse prebivalce naše občine.
Druga ovira pa je, da se je na naš poziv odzvalo le 
manjše število prostovoljcev, ki bi to anketo 
izvajali. Pozitivna stran problema je, da nam tudi 
občina stoji ob strani, saj naj bi ta anketa pokazala 
kakovost življenja starejših, kakšne so njihove 
potrebe in želje. Podatke bi posredovali Centru za 
socialno delo, rdečemu križu, zdravstvenemu domu 
in vsem ostalim humanitarnim organizacijam, seveda 
posameznega anketiranca.
Vemo, da je v naši občini veliko osamljenih in bolnih, ki niso toliko 
potrebni materialne pomoči, kakor prijazne besede ali obiska. So pa tudi 
takšni, ki si, žal, ne morejo pomagati sami in bi jim vsaka pomoč 
prišla prav. Vemo, da si vsi starejši želijo starost preživeti doma. 25 % 
starejših potrebuje eno ali več oblik pomoči na domu. Kdo danes dobi 
to pomoč in ali so to res najbolj pomoči potrebni? To so vprašanja, s 
katerimi se moramo starejši spopasti sami. Če si ne bomo med seboj 
pomagali, bomo ogrozili naše otroke in povečali socialne razlike. Zakaj 
naj to delo opravljajo prav društva upokojencev? Ker imajo izkušnje s 
prostovoljnim delom, ponekod tudi dobro razvito mrežo prostovoljne 
pomoči, starejši pa imajo tudi najlažji dostop do vrstnikov. Upamo, da 
bomo v letu 2005 bolj uspešni in izvedli večje število anket.
To je ena izmed naših najpomembnejših nalog, v načrtu pa imamo tudi 
druge pomembne in zabavne ter prijetne naloge. V marcu smo imeli 
občni zbor, na katerem smo sprejeli nekaj pomembnih nalog. Ena 
izmed teh je sprememba pravili, in sicer, da naše društvo opravlja tudi 
humanitarno dejavnost.
Ker se je leto šele dobro pričelo, smo se športno udeležili samo enega 
tekmovanja. Naše igralke pikada so na osmomarčevskem tekmovanju 
dosegle prvojnesto in prehodni pokal. Za to jim gre vsa pohvala.
IZLETNISTVO VLEČE
Bili smo tudi že na dveh izletih. Prvega smo imeli v začetku marca, 
in sicer smo odšli v Pordenone, na sejem cvetja. Tega izleta se vsako 
leto udeleži kar lepo število popotnikov. Da pa izlet ne bi bil preveč 
kratek, smo se odločili, da bomo pokukali tudi malo v zgodovino, 
starejšo in novejšo. Bili smo v Pasarianu - Vila Manin in v Gonarsu, 
kjer smo si ogledali spomenik žrtvam II. svetovne vojne.
V soboto 2. aprila pa smo bili v Repentabru in si ogledali tamkajšnjo 
cerkvico. Prijazen župnik nam je v slovenskem jeziku razložil 
zgodovino tega kraja in povedal, da tam še vedno živi veliko število 
zavednih Slovencev. Nadalje smo šli v Repen na ogled kraške hiše, pot 
nas je naprej vodila na Devinski grad, kjer je gostovalo veliko znanih 
osebnosti kot so: Dante Alighieri, Franz Liszt, cesarica Elizabeta 
(Sissi), Eleonora Duše, Gabriele D'Annunzio in še mnogi drugi.
Rajmond di Torre e Tasso, ki je bil lastnik gradu po vojni, je daroval 
znatne zneske in dal na razpolago zemljišče za »Mednarodni Center 
za teoretsko fiziko» v Trstu in soustanovil »Jadranski zavod združenega 
sveta«, ekskluzivni licej, kjer študira dvesto študentov iz sedemdesetih 
držav in spada v sklop ostalih devetih tovrstnih zavodov v svetu.
Po ogledu gradu smo se odpravili še k spomeniku novejše zgodovine v 
tržaško Rižarno. Ta kraj nas je vse pretresel, saj kljub temu, da vsi 
poznamo zgodovino Rižarne, takih grozot nismo pričakovali. S tem 
ogledom in kosilom, ki smo ga imeli na Debelem Rtiču, smo zaključili 
še eno od naših mnogih potepanj.

Opravičujemo se vsem, za katere ni bilo prostora na tem izletu in vas 
vabimo, da se nam pridružite na naslednjem, ki bo v soboto 7. maja. 
Odpravili se bomo v Mozirski gaj in Logarsko dolino. Prijave bomo 
pričeli zbirati 18. aprila v Društvu upokojencev Izola, Plenčičeva 3. 
Pridružite se nam v čim večjem številu. Prijetno nam bo.

Andreja Baloh

SE SIZIF BI BIL PONOSEN
Največ težav s 
kamenjem je sicer imel 
Sizif, zdaj pa ga resno 
ogrožajo tudi borci iz 
Jagodja. Da bi uredili 
okolico partizanskega 
spomenika so pripeljali 
kup lepega, obdelanega 
kamenja. Pa so na kup 
naleteli občinski redarji 
in krajevni skupnosti 

zagrozili s kaznijo. Na KS so se naredili francoze in prijavili, da so 
kamenje pripeljali neznanci, končno pa so v občinski borčevski 
organizaciji povedali, da nihče ni naročil tega kamenja. Problem so 
seveda potrebna dovoljenja za gradnjo, zato se za kamenje že zanimajo 
številni zasebni gradbinci.

KI POL POL
Tako pravi ljudski rek 
za tiste, ki jim je 
dovoljeno več kot 
drugim. Naš anonimni 
sodelavec (kdo ve 
zakaj) je v objektiv 
ujel policiste med 
parkiranjem na prostoru 
namenjenemu za
ustavljanje avtobusa.

POKROVITEL) AMT(P“ TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI!
^ JL .iLV JL AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f-Izola-telefon: 05/ 640 22 0
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Anche dal nostro piccolo 
mondo: grazie Karol!

La nostra lunga tradizione che sa 
esprimere tanta saggezza mn e mai stata 
ricca per quanto riguarda ipapi. Troppo 
importanti, troppo lontani e, 
contemporaneamente, troppopoco terreni 
e reali per poter alimentare la piccola e 
bonariafantasia del nostro popolo. Tutto 
quanto ha saputo mettere insieme nella 
sua plurisecolare storia orale sa soltanto 
recitare che “morto un Papa se ne fa un 
altro E successo negli ultimi duemila 
anni e succedera certamente anche nei 
prossimi secoli.
Eppure, la morte dipapa Giovanni Paolo 
Ilnon e s ta to un evento normale: nemmeno 
pernoi, nel nostro piccolo mondo isolano 
e minoritario. Anzi, ilpapa stesso ancora 
in vita - e oggi gid definito “II Grande ” 
- e st ato di grandissima rilevanza pol itica 
per tutti, aprescindere dal čredo politico 
o religioso. Tra i personaggi pili grandi, 
se non ilpiu grande, tra quelli che hanno 
contribuito a costruire inpositivo la storia 
degli ultimi cento anni.
Anche noi, come si diceva, nel nostro 
piccolo mondo isolano e minoritario gli 
siamo debitori di riconoscenza. Posti a 
vivere dalla parte spinosa di un confine 
che, pur definito il pili aperto d Europa, 
era pur sempre il confine che chiudeva a 
pochi passi da časa nostra quello che un 
altro grande, Churchill, aveva definito 
“la cortina di ferro”. E se nelTultimo 
decennio, abbiamo potuto finalmente 
respirare a pieni polmoni liberta, 
democrazia e pluralismo, lo possiamo 
fare anche perche Karol Woityla, dal 
giorno che e stato eletto papa 26 anni fa, 
e riuscito a dare le spadate definitive a 
quel Muro delle ideologie totalitarie 
facendolo crollare come fragili tessere di 
un domino che invece sembrava essere 
indistruttibile ed eterno. Senza nulla 
togliere ai meriti di coloro che in altri 
campi e in altre regioni hanno contribuito 
a costruire un possibile presente per un 
altrettanto possibile futuro, e a questo 
papa e alla sua visione di liberta e di 
solidarieta che dobbiamo gratitudine se 
oggi siamo cittadini europei. Cittadini di 
un Europa che, pur se ancor sempre 
legata aifalsi miti dello Stato Nazione, va 
comunque acquisendo gli ideali del 
rispetto, della solidarieta, del diverso da 
tutelare. Non perche lo insegna la Chiesa, 
ma perche questo e il messaggio di civilta 
che vogliamo insegnare nell Europa 
deli 'avvenire. Anche con l 'aiuto del Papa.

Silvano San

CAN: Inaugurato il nuovo pianoforte
Scelta indovinata, quella delPartista 
chiamato ad inaugurare il nuovo 
pianoforte di Palazzo Manzioli 
venerdi 25 maržo scorso. Con il suo 
concerto, il ravennate Davide 
Franceschetti ha infatti confermato 
lo spessore del suo curriculum, che
10 presentava quale vincitore di 
importanti premi in numerosi 
concorsi e concertista ed ospite di 
šale di registrazione in Italia,
Inghilterra, Germania e negli Stati 
Uniti d’America.
11 pianista ha presentato un 
programma impegnativo: ha eseguito 
con accentuate dinamiche, marcato brio, spiccata energia e una tecnica invidiabile musiche di 
Alexander Nikolayevich Scriabin, Robert Schumann, Arnold Schonberg e Ludvvig van 
Beethoven. Il giovane artista, che gia da tre anni si occupa delFinsegnamento di pianoforte 
alPAccademia di Alto Perfezionamento di Imola, ha portato dunque il numeroso pubblico 
isolano dalla razionalita del Classicismo alla liberta del Romanticismo e alPavanguardia 
delPEspressionismo musicale.
Il pianoforte, uno Schimmel made in Germany, che e stato acquistato dalPorganizzatore della 
serata- laComunita AutogestitadellaNazionalitaltalianadi Isola-, ha avutoqualche problema 
di vibrazioni metalliche e di tenuta d’ intonazione, ma, a detta degl i esperti, lo strumento e ancora 
giovane e se ne potra parlare - speriamo bene - tra un anno.
Ha presenžiato al concerto il dott. Giuseppe Xausa, direttore delPIstituto Italiano di Cultura di 
Lubiana, che ha collaborato alPorganizzazione della manifestazione.

Testo e foto: Claudio Chicco

Mercatino delPusato 2005
Le avverse condizioni 
atmosferiche non hanno impedito 
la presenza di numerosi curiosi 
ed acquirenti alla Fiera Pasquale 
Internazionale deH’Antiquariato e 
delle Tradizioni, organizzata 
sabato 26 maržo scorso ad Isola, 
in Piazza e Palazzo Manzioli, dalla 
Comunita Autogestita della 
Nazionalitš Italiana, dalla Libreria 
Libris, dalPAssociazione 
Turistico-Economica, tutti di Isola, 
e dal collezionista d’antiquariato 
Janez Janežič. E stato un 
guadretto molto affascinante: 
mercatino delle pulci, artisti di 

strada e interessanti presentazioni delfartigianato antico quali i laboratori di calligrafo 
e di marionette, la produzione manuale della carta e dimostrazioni di stampa con la 
vecchia Guttenberg. II tutto coronato da musiche settecentesche. Naturalmente, la 
parte del leone l’ha fatta il mercatino delle pulci: oltre ottanta partecipanti provenienti 
da molte parti della Slovenia e dalTltalia, dei quali almeno una sessantina di espositori 
e venditori di mobili ed oggettistica d’antiquariato, libri e cartoline d’epoca. Gia un paio 
di giorni prima, al pianoterra di Palazzo Manzioli, era stata allestita una mostra di dolci 
ed oggettistica pasguale curata da Janez Janežič e dalTassociazione culturale di 
Cettore. Non sarebbe male se 1’iniziativa diventasse tradizionale.

Testo e Foto: C. C.



SCUOLASCUOLA SCUOLA SCUOLA
La ginnastica e ima delle discipline sportive che pid alti rano le ragazzine, soprattutto 
tpiellepid giovani. Sepoi, partecipando a dellegare arrivano le soddisfazioni dl otlimi 
piazzamenli, rinteresse per guesta attivitd divenla umore ed e bello vedere un 
consistente namero dl alunne allenarsi sodo gli occhi attenti delta professoressa 
Olivera Pajovič nella palestra detla Scuola elemenlare D. AlighierL

La visita algruppo avviene 
dopo una serie di risultati 
oltremodo positivi 
ocnquistati da! gruppo a 
li vello comunale, regionale 
e di semiftnali nazionali. 
Ad Isola si sono distinte la 
si/uadra composta delle 
alunne che frequentano il 
primo ciclo composta da 
Valentina, Arianna, Dunia 
e Patrizia, che ha 
conseguito il primo pošto, 
e Kety cheerisultata prima 
nella sua categoria. 
Durante le eliminatorie 
regionali, ottimi i risultati 

riportati dalla stessa squadra di bamhine detla terza classe, chenelconteggio definitivo 
del punteggi ottenuti nei singoli esercizi ha conseguito il terzo pošto. Ottimi i 
piazzamenti delle atlete soprattutto alle parallele asimmetriche, con il secondo pošto 
di Arianna. Nella categoria delle alunne de! secondo triennio spicca il nome di Kety 
che e risultataprima nelleparallele asimmetriche e terza negli esercizi a corpo libero. 
ottenendo un il secondo pošto nella classiftca generale. Tra le alunnepiii grandi va 
ricordata Samantha, seconda in classiftca generale e seconda alle parallele. Alle 
semiftnali repubblicane himno ottenuto ottimi piazzamenti Kety, Samantha e 
Monika che si sono cosi assicurate la partecipazione alle finali nazionali che si 
terranno il 13 questo mese a Novo Mesto.

Marino Maurel

CONCERTO CONCERTO CONCERTO
Palazzo Manzioli ha ospitato mercoledi 30 maržo scorso il Duo Comisso - Piran. 
Ambedue i giovani musicisti vantano gid una gran classe, con ricche esperienze 
musicali individuali e cameristiche ed importanti collaborazioni con artisti di farna 
internazionale quali il Trio di Trieste, Fausto Zadra, Andreas Riihn, Giuseppe 
SinopoTt, Riccardo Muti, Paul Badura-Škoda, Jurij Bashmet e altri.
Francesco Comisso al 
violino e Pierluigi Piran 
a! pianoforte Imuno 
eseguito l'integrale detle 
Sonate di Johannes 
Brahms.
H concerto e stato offerto 
al pubhlico isolano - 
purtroppo scarso di 
numero - dalPUniversita 
Popolare di Trieste, 
dalPUnione Italiana di 
Fiume e dalla Comunitd 
degli Italiani “Pasguale 
Besenghi degli Ughi” di 
Isola, grazie al contributo 
della Regione Antonoma Friuli-Venezia Giulia.

Testo e foto : Claudio Chicco

BRISCOLA BRISCOLA BRISCOLA
Ilprosciutto offerto al Manziolilo himno tagliato a Capodistria. La coppia capodistriana, 
Poldrugovac-Čehovin, vincitrice della 23esimu edizione deltorneo di briscola, ilprimo 
allestito nella nuova sede, dalla sezione ricreativo-sportiva della C.l. Besenghi, ha 
contribuito alla ristrettezzagastronomicapalesata dalPevento eludendo la regola, non 
scritta, attinente alPassaggio dei premi distributi, solitamente prodotti alimentari: 
prosciutto ai primi, formaggio ai secondi e vino ai teni classificati. Ebbene fatti 
proseliti, infatti i vincitori sono stati seguiti a mota ilaUe altre due coppie decorate, i 
presenti himno trascorso una beda serata dietetica che a nostra memoria non ha 
precedenti in simili contestL Forse era dovuto alla particolarita ‘ della dala in cui si e' 
tenuto il torneo, venerdi primo aprile giorno tradizionalmente caratterizzato dai 
famosi scheni, i cosiddettipešci d' aprile, ma anche di pešci veri, quelU di mare, q it ant o 
semhra, sentendo le lamentele dei partecipanti, se ne sono visti pochi nel banchetto 
imbandito per Poccasione. Tornando alla gara in una concorrenza di 15 coppie, 
inizialmente suddivise in tre gironi da cinque coppie ciascuno, dai quali le prime 
classificate approdavano alle finali a tre, i vincitori si sono imposti davanti al duo 
Babič-Benvenuti, insignito det formaggio, secondo in qitanto penalizzato dal minor 
numero di punti, o per megli dire segni, accumulati nello scontro diretto fmito in 
parita' con i capodistriani. Teno pošto, con hottiglie di vino comprese, per Koren e 
Počkaj rimasti a secco, di punti, nel girone conclusivo.

Roberto Siljan

Non c'e piu religione
Isola, sin da alcunidecenni fa, siesempre vantata diessere un comune 
bilingue in regola con le disposizioni di legge. Ed era giusto che lo 
facesse, poichš si dimostrava molto attenta nel darsi un’immagine 
bilingue. Passano gli anni e certe disposizioni vanno pian pianino 
depositate negli archivi personali (leggi cassetti). Ecco che circa un 
anno fa sente il dovere di svuotare i fatidici cassetti. E lo fa in modo 
egreggio, impegnando tuttollspettorato del comune. Neesce unbpera 
tanto consistente guantopromettente. Infatti, detta opera viene valutata 
piii che positivamente dal Consiglio comunale, concedendo tre mesi 
di tempo agli ispettori di realizzarla nella pienezza dei suoi contenuti. I 
tre mesi sono gia nel dimenticatoio, come pure i contenuti di 
guelljmportante opera. Cosi ci troviamo ognigiomo testimoni di nuove 
varie infrazioni in materia di bilinguismo. Tanto, tutti credono che le 
sanzioni previste dagli ormai numerosi decreti varati per tutelare il 
bilinguismo nel nostro comune siano cartastraccia. Ma guello che ci 
disturba in modoparticolare e che anche certiimprenditohdinazionalita 
italiana si siano dimenticati della loro lingua madre.

Gianfranco Siljan

attivitA comunitarie
BIBLIOTECA E SALA Dl LETTURA

Biblioteca di Palazzo Manzioli
La biblioteca e aperta a tutta la 
cittadinanza ed ha il seguente orario:
- biblioteca per il prestito dei libri 
(pianoterra, entrata in Piazza 
Manzioli): ogni lunedl, mercoledi e 
venerdi dalle ore 16 alle 19,
- biblioteca per la consultazione dei 
libri (primo piano, entrata in Via 
Smrekar): il martedi ed il giovedi 
dalle ore 16 alle 19,
- sala di lettura (pianoterra, entrata 
in Piazza Manzioli): dal lunedi al 
venerdi dalle ore 16 alle 19.

Biblioteca Civica di Isola
Ogni mercoledi, ore 17, sala delle 
fiabe: ora della favola in lingua 
italiana per i bambini dal guarto 
anno d’eta:

MANIFESTAZIONI A ISOLA

Dal 5 al 19 aprile, ore 18 
Palazzo Manzioli 
ROK KLEVA IVANČIČ - MOSTRA 
Dl DISEGNO
Organizzazione: CAN Isola in 
collaborazione con la Scuola 
Elementare "D. Alighieri" di Isola.

Giovedi 7 aprile, ore 19,
Sala di lettura della Biblioteca 
Civica
DALCUORE ALL’ANIMA
Serata letteraria con poesie in 
dialetto isolano e lette da Dorina 
Bržan, T ura Bevitori e Marinella Alba 
Reja. Parteciperš il Trio Serenade. 
Organizzazione: Biblioteca Civica 
Isola. Ingresso libero.

Venerdi 15 aprile, ore 19 
Palazzo Manzioli 
SERATA LETTERARIA
Presentazione del volume “Italia - 
Slovenia 1990/1994” di Stefano 
Luša, edito da “II Trillo". Condurrž la 
serata Silvano Sau. 
Organizzazione: CAN Isola.
Ingresso libero.

Sabato 16 aprile, dopo la Santa 
Messa delle ore 19 
Chiesa di San Mauro 
CONCERTO DEL SOPRANO 
ELEONORA MATIJAŠIČ 
La cantante isolana sarš 
accompagnata dallbrganista della 
Cattedrale di San Giusto di Trieste 
Manuel Tomadin.

Sabato 16 aprile, ore 20, Isola,
Časa della Cultura
XIII CONCERTO Dl PRIMAVERA
Partecipano al la manifestazione il 
coro virile “Alpe" di Saronno (Milano), 
il coro misto “Jubilate” di Candelora 
(Pesaro) e rHaliaetum della CI. P. 
Besenghi degli Ughi” di Isola. 
Organizzazione: C. I. “P. Besenghi 
degli Ughi" Isola. Ingresso libero.

Martedi 19 aprile, ore 18 
Auditorio di Portorose 
GARA REGIONALE Dl BALLO 
Partecipera alla gara il gruppo di 
ballo della Comunita degli Italiani 
“Pasguale Besenghi degli Ughi” di 
Isola con una coreografia del 
mentore Irena Vitez.

Martedi 19 aprile, ore 19
Palazzo Manzioli
SERATA Dl POESIA E MUSIČA
Parteciperanno alla manifestazione 
i poeti Isabella Flego e Aleš Šeger, 
ed il contrabbassista Peter H. Gruber. 
La serata e organizzata in occasione 
della Giornata internazionale del 
libro.
Organizzazione: Libreria “Libris” e 
CAN di Isola.

Mercoledi 20 aprile, ore 18, Isola,
Palazzo Manzioli
MOSTRA Dl ARTI FIGURATIVE
Esposizione dei lavori degli alunni 
della Scuola Media “Pietro Coppo” 
di Isola.
Organizzazione: CAN Isola e Scuola 
Media “P. Coppo" Isola. Ingresso 
libero.

ATTIVITA RICREATIVA 

Sabato 9 aprile
La sguadra di calcetto della 
Comunita degli Italiani “P. Besenghi 
degli Ughi” di Isola partecipera ad 
un torneo internazionale a San 
Dorligo della Valle, ospiti della 
Guardia di Finanza di Trieste.
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KRIMINALNE
PSIČEK KRIV ZA NESREČO NA OBVOZNICI
policisti Postaje prometne policije Koper so dne 05.04.2005 
obravnavali prometno nesrečo s telesnimi poškodbami in materialno 
škodo, ki se je zgodila tega dne ob 08.25 uri na Izolski obvoznici 
oz. cesti za motoma vozila, približno 800 m pred bencinskim 
servisom Petrol. V njej je bil telesno poškodovan voznik osebnega 
avtomobila znamke Suzuki Swift Cabrio, rdeče barve, doma iz 
Kopra, vozilo katerega je vozil pa je bilo popolnoma uničeno. 
Nastala je tudi materialna škoda na cestnih objektih.
Do prometne nesreče je prišlo, ker je nenadoma pred vozilo skočil 
pes - mešanček, manjše rasti, črne barve, kateri je brez nadzora 
prosto tekal po cesti rezervirani za motoma vozila. Ko je voznik 
rdečega Suzuki Swifta pripeljal v bližino psa, je ta nenadoma 
pritekel pred vozilo, voznik je pričel sunkovito zavirati in zavil v 
desno, da psa ne bi povozil. Pri tem se je vozilo preobrnilo na 
streho, pes pa je nepoškodovan stekel proč.
Prosimo vas, da v vaših medijih pozovete vse občane, ki karkoli 
vedo o lastniku opisanega psa, da to sporočijo Postaji prometne 
policije Koper na telefon 05 611 67 30 ali na Operativno 
komunikacijski center Policijske uprave Koper na telefon 113 
oziroma na anonimni telefon policije 080 1200.

KOLO IZGUBLJENO IN NAJDENO
Neznani storilec je izkoristil nepazljivost lastnika gorskega kolesa, ki 
je kolo nezaklenjeno prislonil pri avtopralnici. Nepridiprav se je s 
kolesom lepo odpeljal, lastnik pa je že tarnal za 120 tisočaki, a se je 
potolažil, saj so kasneje policisti kolo našli in mu ga vrnili.

KAJ JE ODLETELO
Lahko si mislimo, kaj je iskal neznanec, ki je vdrl v trgovino 
Perutnine, vendar bo natančno to jasno šele potem, ko bodo v 
trgovini opravili inventuro.

KUPILA TUDI PLOMBO
Občanka je prišla na policijsko postajo in povedala, da je bila žrtev 
goljufije. Od neke druge občanke je namreč kupila nepremičnino a ji 
prodajalka ni povedala, da sta na to nepremičnino v zemljiški knjigi 
vpisani kar dve plombi.

OGRAJA JO JE SKUPILA
V Jagodju je neznani voznik neznanega vozila med premikanjem 
vozila poškodoval železno ograjo dimenzij 3,3 x 1 meter ter betonske 
nosilce za ograjo. Zanimivo je, da je z mesta nesreče odpeljal, ne da 
bi dal svoje podatke lastniku ograje.

THE CLUB KLASIKA
NA 113 so sprejeli klic, da je prišlo do kršitve reda in miru pred 
diskoteko na Belvederju. Na kraj so prišli policisti, ki so kršitelja 
izsledili a se ta ni pomiril niti ob njihovi prisotnosti, kaj šele, da bi 
jih poslušal, zato so ga pridržali in zanj napisali obdolžilni predlog 
sodniku.
NI MU RATALO
Na policijsko postajo je poklical lastnik tovornega avtomobila in 
povedal, da mu je vozilo, parkirano pri ladjedelnici poškodoval 
neznan voznik. Policistka si je ogledala kraj nesreče in ugotovila, da 
na tak način parkiranega vozila enostavno ni mogoče poškodovati na 
tak način, zato se je malo pozanimala pri sosednjih enotah in 
ugotovila, da je ta voznik s tem vozilom ponoči v Kopru pobegnil, 
potem ko je trčil z drugim vozilom. Po predočitvi vseh okoliščin je 
nesrečen voznik vse priznal.
VSI BEŽIJO
V centru mesta je prišlo do prometne nesreče s pobegom. Policist je
ugotovil, da je voznica trčila v nepravilno parkirano vozilo in potem 
odpeljala s kraja trčenja. Voznici nepravilno parkiranega avtomobila 
so izrekli plačilni nalog, voznici, ki je trčila pa napisali obdolžilni 
predlog.________________________________________________ __

ŽENSKE SO OD HUDIČA
Tudi na Belvederju je trčenje povzročila voznica, ki je tako slabo 
premikala vozilo, da je trčila v drug avto in potem kar odpeljala. 
Seveda jo čaka ustrezno vabilo.
V tretjem primeru pa je voznica poklicala policiste na kraj 
nesreče, saj je voznik osebnega avtomobila z nekategorizirane 
pripeljal na kategorizirano cesto in trčil v vozilo, ki ga je voznica 
pripeljala tako kot se po cestah vozi.

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
- V okolici Izole najamem kmetijsko zemljišče lahko tudi odkup veliko do 1000 m2 

tel: 05 641 36 91 po 19.uri.
- SMO poštena delavska štiričlanska družina brez stanovanja. V zameno za primerne 
bivalne prostore smo pripravljeni nuditi popolno oskrbo starejšim osebam (osebno nego, 
kuhanje, pospravljanje itd.), pomoč pri vzdrževanju stavbe, vrta ali kmetije. Radi bi ostali 
na področju južne Primorske. Prosimo, pokličite nas na tel. št. 051 339 019 ali 031 575 
372.
- Prodam istrsko hišo na Pučah(22 x 6 m) potrebno prenove in 1000 m2 vrta 

gsm 031 877463
- Kupim vrstno hišo v Izoli, Kopru ali na Markovcu gsm 040 887 005
- V Izoli ali okolici kupim stanovanje, eno ali dvosobno gsm 051311180 
-Najamem manjše manjše stanovanje v Izoli za najmanj 1 leto gsm 041 220 006
- Študentski par vzame v najemmanjše stanovanje ali garsonjero za daljše obdobje 

(tudi čez poletje) gsm 041 511 092
- ZAMENJAM trosobno stanovanje v centru Izole, 80m2, terasa 23m2 - pogled na 
morje, mansardno, letnik 2001. Zamenjan z doplačilom za enosobno ali apartma, enako 
novejše v Izoli ali drugje na obali, tel 05/ 641 31 86 ali 031 343 803
- Oddam preprostoopremljenosobo za eno osebo v strogem centru Izole.

Pritličje gsm 041 559991
- Štiričlanska družine kupi eno ali dvosobno stanovanje v Izoli gsm 041 608 765
Motorna vozila
-Prodam skuter Honda 50 X8RF, aluminijasti okvir, letnik 2000, prevoženih 8000 km, 

izvrstno ohranjen kot nov te.: 040 752 708
- Prodam Passat TD, bele barve, cena po dogovoru gsm 041 958 425
- Prodam Clio,letnik 97, bele barve, 5 vrat, 1.lastnik tel 05 642 00 80
- Prodam malo rabljen gliser Elan 420 z motorjem Johnson 25 km in prikolico. Cena 
po dogovoru. Info 031 285 278

PRODAM KOMBI FORDt ransit letnik 92. Cena po dogovoru, tel. 041 280 852
- Ugodno prodam avtomobil Xantia 1,8 ISX letnik 95 tel 031 858 826
Delo
- Iščem delo v gospodinjstvu (pospravljanje, likanje...)gsm 031 833 605
- Kava bar SONČEK išče natakarico, tel 040 888 518
• Samostojna, zanesljiva, resna, imam veselje do dela, iščem delo samostojne čistilke v 
Izoli. GSM: 031/598-633
- INŠTRUIRAM matematiko za osnovne šole po zelo ugodni ceni. tel: 040 632621 ali 6416603
- POMOČ pri hišnih opravilih (likanje, pospravljanje,...) nudim. tel 031 471 566
- Slikopleskarska dela izvajam. Tel.: 031 862 579
Razno
- Prodam sesalec Vonverk s priključki, dobro ohranjen, malo rabljen, Telefon: gsm 031 223 644 

ali 05 641 51 00
- Barvni TV prodam za 10.000 sit gsm 040 887 005
- Ugodno prodam surfbrez jader gsm 040 887 005
- PRODAM STARE GRAMOFONSKE PLOŠČE, majhne in velike, cca 100 komadov, 
tudi posamezno, tel 640 1200
- Vrtičkarji! Na razpolago še nekaj vreč po cca. 40kg kompostiranega kozjega 
gnoja. Tel.: 040342200
- Drva prodam tel. 041 958 425
- Prodam fax in barvni televizor 041 233 451
- PODARIM rabljeno Termoakumulacijsko peč 3kw in francosko ležišče, dvojno 
vzmetenje, tel 040 54 87 54
- Obdelan vinograd, 250 trt,levo pred tablo konec Nožeda dam v najem, tel 040 894466
- Prodam nov dvosed in trosed v baročnem stilu s pripadajočimi zavesami, cena po 
dogovoru, tel 041 312 940
-BIO KOMPOST 040342 200
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ROKOMET Z DODATKOM jOKA

Solze na in po rokometnem srečanju v ženski konkurenci sicer niso posebna redkost, ne 
zgodi pa se vsak dan, da bi se v slačilnici stočilo toliko solza, kot se je to zgodilo v 
petek zvečer, ko se je po slabih dveh desetletjih od aktivnega igranja rokometa poslovila 
krilna igralka Anja Stubelj. Poslovila se je ob prijateljski pripravljalni tekmi z močno 
ekipo Žalca, ki seje, prijateljsko, končala neodločena

ISTRABENZ PODPRL JADRALCE

Olimpijski komite Slovenije - Združenje športnih zvez in Istrabenz, d.d., sta v 
ponedeljek podpisala pogodbo z jadralci Vesno Dekleva in Klaro Mavčec ter 
Domnom Vasičem - Stepančičem, ki jim bo Istrabenz namenil del sredstev v 
okviru fonda, ki ga prispeva za razvoj slovenskega športa.

MOTOHOVKffP-

m&i
- -MOŽNOSTI 50

NIHČE USTTEZNnil

PRAVA BANKA V PRAVEM MESTU 
na Trgu Republike Sv Izoli tel^oboo

ljubljanska banka

ROK MED GLASBO IN RISANJEM
V pritličju Manziolijeve palače so 
v torek zvečer odprli razstavo 
mladega ustvarjalca Roka Kleve, 
ki smo ga doslej poznali 
predvsem kot violinista etno 
skupine Vruja, tokrat pa se je 
predstavil tudi kot ilustrator. 
Karikaturist Franko Juri je 
opozoril na posebnosti njegove 
risbe, ki odkriva predvsem 
razgiban fantazijski svet mladega 
umetnika, ki se vse bolj usmerja 
v stripovsko ilustracijo, zato je 
tudi razstavo naslovil: Med belim 
in črnim. Seveda je v kulturnem 
programu sodeloval kar sam s 
kratkim violinskim nastopom.

POL STOLETJA IZOLSKIH STRELCEV

Minuli petkov večer je bilo v restavraciji Riviera precej 
veselo, saj so izolski strelci praznovali petdeset let delovanja 
kluba. Poleg domačih strelcev so bili na slovesnosti tudi 
tekmovalci iz drugih strelskih klubov, med njimi tudi strelci 
iz Predoselj in Kočevja, s katerimi izolski strelci že dolga 
leta tudi prijateljsko sodelujejo. Vitomir Bohinec, predsednik 
Strelskega kluba Izola je opisal pet desetletij izolskih 
strelcev, županja Breda Pečan pa je povedala, da gre za 
enega redkih strelskih društev v Sloveniji, ki sc lahko 
pohvalijo s tako dolgim neprekinjenim delom in jim ob tej 
priložnosti za požrtvovalno dolgoletno delo podelila občinsko 
priznanje za 50 - letno pedagoško in športno vzgojo na 
področju strelstva. (BV)


